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PROTOKÓŁ    

obrad VIII sesji Rady Powiatu w Kraśniku VIII kadencji  

z dnia 18 grudnia 2024 roku 

 

VIII sesja Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji rozpoczęła się o godz. 9.00 w sali konferencyjnej 

w Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku.  

Sesji przewodniczył Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji. 

   

Protokołowała: Dorota Huber 

Stan 20/21 

Obecni: 

1. Krzysztof Babisz 

2. Andrzej Cieśla 

3. Jacek Dubiel 

4. Edyta Dudzińska 

5. Tadeusz Dziurda 

6. Zbigniew Dżugaj 

7. Henryk Flis 

8. Zbigniew Gawdzik 

9. Marek Kołtun 

10. Damian Kowalski 

11. Paweł Kudrel 

12. Agnieszka Lenart  

13. Eugeniusz Pelak 

14. Sylwia Piętal 

15. Andrzej Rolla 

16. Karol Rychlewski 

17. Krzysztof Skórski 

18. Mariusz Socha 

19. Stefan Stachula  

20. Michał Stawiarski 

21. Józef Wojtaszek 

 

Nieobecny-radny Mariusz Socha 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył obrady VIII sesji Rady Powiatu w Kraśniku, następnie poprosił 

wszystkich o powstanie do hymnu państwowego. 

 

Po hymnie. 

Pan Przewodniczący Rady powitał Radnych i zaproszonych Gości, Starostę, Wicestarostę, 

Pracowników Starostwa oraz wszystkich obecnych na sesji Rady Powiatu, następnie poprosił  

o potwierdzenie kworum.  
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Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności na stan 21 radnych wybranych 

do Rady Powiatu w Kraśniku obecnych jest 21 radnych, co stanowi niezbędne quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformował, że w okolicach godziny 11 odbędzie się 

krótka przerwa na spotkanie opłatkowe.   

Punkt 2. Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad został udostępniony  

w systemie eSesja. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby wnieść zmiany do porządku obrad. 

Poinformował, że wpłynął wniosek od Zarządu Powiatu o zmianę porządku obrad, który odczytał: 

„Na podstawie paragrafu 19 ust. 6.2 Statutu Powiatu Kraśnickiego stanowiącego załącznik do 

uchwały Rady Powiatów w Kraśniku z dnia 18 października 2018 roku w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatu Kraśnickiego wnoszę o dokonanie zmiany porządku obrad VIII sesji Rady Powiatu 

w Kraśniku, która zaplanowana została na 18 grudnia 2024 roku, polegającej na wprowadzeniu                   

w punkcie 7 podjęcie uchwał projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

powiatu kraśnickiego do uczestnictwa w projekcie pod nazwą „Nasza edukacja- Twoja satysfakcja”. 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Panią Agnieszkę Drozd Kierownika Wydziału Edukacji i 

Sportu o przedstawienie powyższego projektu uchwały. 

 

Pani Kierownik poinformowała, że projekt uchwały dotyczy przystąpienia Powiatu Kraśnickiego do 

uczestnictwa w projekcie pod nazwą „Nasza edukacja-Twoja satysfakcja” w odpowiedzi na 

konkurs z działania 10.1 Skuteczna edukacja, priorytet 10.0 Lepsza edukacja programu Fundusze 

Europejskie dla Lubelskiego. Powiat Kraśnicki aplikuje o dofinansowanie projektu w zakresie 

działań mających na celu promocję  i upowszechnianie informacji w zakresie kształcenia w regionie, 

w tym kształcenia zawodowego, m.in. poprzez targi edukacyjne, spotkania zawodoznawcze, wizyty 

studyjne w liceach, technikach, szkołach prowadzących kształcenie zawodowe na uczelniach                    

i u pracodawców. Działania te umożliwią zwiększenie współpracy szkół i placówek kształcenia 

zawodowego z pracodawcami, szkołami wyższymi, co w konsekwencji przyczyni się do większego 

zainteresowania kształceniem zawodowym w szkołach Powiatu Kraśnickiego. W ramach 

przedmiotowego konkursu Powiat Kraśnicki jest zobowiązany do wniesienia wkładu własnego w 

wysokości co najmniej 15% wydatków kwalifikowalnych w projektu w postaci środków 

finansowych lub wkładu niepieniężnego. Termin na złożenie wniosku o dofinansowanie upływa 7 

stycznia 2025 roku. 

 

Pan Przewodniczący Komisji  zapytał czy są inne propozycję zmian porządku obrad. Wobec braku 

głosów poprosił o  potwierdzenie kworum w systemie, następnie zapytał kto jest za 

wprowadzeniem zmiany porządku obrad. 

  

 Głosowano w sprawie: 
zmiany porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew 

Dżugaj, Henryk  Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek  Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof 

Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Socha 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku wprowadziła zmianę porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew 

Dżugaj, Henryk  Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek  Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof 

Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Socha 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu w 

Kraśniku uchwaliła porządek obrad VIII sesji Rady Powiatu w Kraśniku.     

Punkt 3. Przyjęcie protokołu obrad VII sesji Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był dostępny w systemie eSesja oraz do 

wglądu w Biurze Rady. Zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do protokołu. Wobec braku uwag 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu VII sesji Rady Powiatu w Kraśniku bez odczytywania.  

 Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu obrad VII sesji Rady Powiatu w Kraśniku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew 

Dżugaj, Henryk  Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek  Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof 

Skórski, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stefan Stachula 
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NIEOBECNI (1) 

Mariusz Socha 

 

Przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 „wstrzymuje się” Rada Powiatu  

w Kraśniku przyjęła  protokół VII sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  

 

Do obrad sesji dołączył radny Mariusz Socha. 

 

Punkt 4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i z pracy Zarządu Powiatu od 

poprzedniej sesji zwyczajnej. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione  

w systemie eSesja. O jego bliższe przedstawienie poprosił Pana Zbigniewa Dżugaja Starostę 

Kraśnickiego. 

 

Pan Starosta poinformował, że Zarządu Powiatu w Kraśniku w okresie od 28 listopada do 18 

grudnia 2024 roku odbyły się cztery posiedzenia Zarządu Powiatu, na których podjęto 10 uchwał. 

Wydano 5 Zarządzeń Starosty Kraśnickiego. Zarząd Powiatu w Kraśniku w czasie każdego 

posiedzenia rozpatrywał w punkcie sprawy bieżące pisma i wnioski złożone do Zarządu Powiatu 

przez Komisję Rady Powiatu, jednostki organizacyjne, samorządy oraz inne instytucje z terenu 

powiatu. W dniu 27 listopada po raz trzynasty Kraśnickie Stowarzyszenie Senior na czasie 

zorganizowało wieczór poezji andrzejkowej, Wieczór Magii i Wróżb. Z ramienia powiatu                           

w wydarzeniu udział wziął Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jacek Dubiel wraz                                        

z Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu Panem Michałem Stawiarskim. W dniu 28 listopada odbyło 

się II Lubelskie samorządowe forum rowerowe zorganizowane przez Urząd Marszałkowski                   

w Lubelskim Centrum Konferencyjnym. Była to okazja do zdobycia wiedzy na temat 

nowoczesnych rozwiązań w zakresie infrastruktury rowerowej, która w Powiecie Kraśnickim 

znajduje się na etapie intensywnego rozwoju. Starostwo reprezentowała Pani Marta Gajewska 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych,. W tym dniu w Centrum Kultury i Biblioteki w Zakrzówku 

odbyły się eliminacje międzypowiatowe XXIV Wojewódzkiego Przeglądu Twórczości 

Artystycznej Seniorów. Dodał, że w kategorii chóry, zespół, duety do etapu wojewódzkiego 

zakwalifikował się Chór Kombatant Kolorowa Jesień z Kraśnika. W wydarzeniu Zarząd Powiatu 

reprezentowała Pani Agnieszka Gremlas Kierownik Wydziału Promocji. W tym dniu także odbył 

się Bal Wszystkich Świętych, organizowany przez społeczność szkolną Zespołu Szkół Specjalnych, 

podczas którego uczniowie przedstawiali sceny z życia Maksymiliana Marii Kolbego. Z ramienia 

Starostwa w wydarzeniu udział wziął Pan Michał Stawiarski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu. 

Również w tym dniu w Centrum Kultury i Promocji w Kraśniku odbyły się warsztaty na temat 

ochrony praw konsumentów, zasad reklamacji oraz jak unikać nieuczciwych działań dla słuchaczy 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Kraśniku. Organizatorem wydarzenia było Starostwo Powiatowe 

w Kraśniku. w spotkaniu udział wzięła Pani Katarzyna Michalczewska Powiatowy Rzecznik 

Konsumentów. W dniu 29 listopada w Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku odbył się VI Powiatowy 

turniej koszykówki zespołu 3x3 dziewcząt i chłopców. W wydarzeniu wzięło udział 13 drużyn 

reprezentujących szkoły ponadpodstawowe z Kraśnika oraz jedna drużyna ze szkoły podstawowej. 

Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu wręczył puchary i dyplomy. W restauracji 

Ludmiła odbyło się spotkanie z honorowymi dawcami krwi. Zostały wręczone odznaczenia 

Honorowego Dawcy Krwi, Zasłużony dla Zdrowia Narodu oraz Zasłużony Honorowy Dawca Krwi 
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III, II i I stopnia. Starostwo reprezentował Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu w 

Kraśniku. 29 listopada w sali konferencyjnej  Starostwa Powiatowego w Kraśniku odbył się 

konkurs wiedzy prawnej organizowany przez Fundację Wsparcia i Rozwoju Pasieka. W konkursie 

wzięli udział uczniowie szkół średnich Powiatu Kraśnickiego. Celem konkursu było poszerzenie i 

pogłębienie wiedzy o prawie, zagadnień związanych z odpowiedzialnością karną nieletnich, wzrost 

świadomości prawnej wśród młodzieży, kształtowanie postaw szacunku dla prawa. Poziom wiedzy 

uczestników był bardzo wyrównany. W celu wyłonienia zwycięzcy konieczne było 

przeprowadzenie dogrywki. Po zakończeniu zmagań Pan Starosta wręczył laureatom nagrody za ich 

wiedzę. W dniach 2 i 3 grudnia w Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku odbyły się dwa turnieje 

koszykarskie. W dniu 2 grudnia odbył się XIV Powiatowy Turniej Koszykówki dziewcząt, w 

którym pierwsze miejsce zajął Zespół Szkół nr 1 w Kraśniku. 3 grudnia odbył się XVII Powiatowy 

Turniej Koszykówki chłopców. Pierwsze miejsce zajął Zespół Szkół nr 1w Kraśniku. Zwycięskie 

drużyny otrzymały puchary i dyplomy, a najlepsi zawodnicy statuetki i gadżety koszykarskie. 

Nagrody wręczył Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku. W dniu 3 grudnia 

Pan Starosta wziął udział w przekazaniu i poświęceniu nowego radiowozu dla Komendy 

Powiatowej Policji w Kraśniku. Samochód marki Kia Sportage został zakupiony ze środków 

przekazanych przez Komendę Główną Policji w Warszawie, Powiat Kraśnicki oraz gminę Kraśnik, 

Dzierzkowice i Zakrzówek. Nowy pojazd poprawi warunki służby patrolowej oraz umożliwi 

sprawne dotarcie na zgłaszane przez obywateli interwencje. 3 grudnia w Centrum Kultury                   

i Promocji w Kraśniku odbył się przegląd twórczości osób z niepełnosprawnościami Impresje. 

Został on zorganizowany przez stowarzyszenie To My. W wydarzeniu wzięli udział podopieczni 

Ośrodków z Powiatu Kraśnickiego i powiatów ościennych. Była to okazja do zaprezentowania pasji 

i talentów w różnych dziedzinach sztuki osób z niepełnosprawnościami. Zarząd Powiatu 

reprezentował Pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki, Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady 

Powiatu oraz Pan Michał Stawiarski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku. W dniu 4 

grudnia Pan Starosta wziął udział w wydarzeniu organizowanym przez Pana Jarosława 

Stawiarskiego Marszałka Województwa Lubelskiego. W konferencji pod nazwą Fundusze 

Europejskie dla Lubelskiego w latach 2021-2027. Konferencja dotyczyła skutecznej edukacji, która 

jest szansą na sukces rynku pracy. 5 grudnia w sali konferencyjnej Starostwa  Powiatowego w 

Kraśniku odbyło się ogłoszenie wyników konkursu fotograficznego Powiat Kraśnicki Naturalnie. 

Zdjęcia laureatów oraz wyróżnione prace zostały wykorzystane w kalendarzu powiatowym. Pan 

Starosta wręczał nagrody zwycięzcom konkursu. W tym dniu również w Centrum Kultury i 

Promocji, Centrum Wolontariatu zorganizowało Galę Wolontariatu „Podziękuj Wolontariuszowi”. 

Podczas wydarzenia wolontariusze działający na terenie Powiatu Kraśnickiego otrzymali 

wyróżnienia i podziękowania za swoją bezinteresowną pracę. Starostwo reprezentował Pan Jacek 

Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu. Pan Starosta pogratulował Panu Henrykowi Flisowi 

Radnemu Rady Powiatu w Kraśniku, który jest koordynatorem Szkolnego Klubu Wolontariatu przy 

Szkole Podstawowej w Rzeczycy Księży i Szkolnego Klubu Wolontariatu działającego przy Szkole 

Podstawowej w Łychowie Szlacheckim. 6 grudnia Pan Starosta razem z Panem Jackiem Dubielem 

Przewodniczącym Rady Powiatu w Kraśniku odwiedził Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą nr 1 

i 2 w Kraśniku. Wychowankom placówek zostały przekazane prezenty od świętego Mikołaja. W 

tym dniu Środowiskowy Dom Samopomocy typu C i D zorganizował dla swoich uczestników 

wydarzenie pod nazwą Spotkanie z Mikołajem – Mikołajki Mikołaje, na które przybył Mikołaj                    

z prezentami dla uczestników. Z ramienia Starostwa w wydarzeniu wzięli udział Pan Paweł Kudrel 

Wicestarosta Kraśnicki i Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu. 6 grudnia w sali 

konferencyjnej Zespołu Szkół nr 3 w Kraśniku odbyło się spotkanie integracyjne dla rodzin 
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zastępczych pod nazwą Mikołajki jak z Bajki. Wydarzenie zostało zorganizowane przez 

Stowarzyszenie Pełna Chata, pełne radości, magii i serdecznej atmosfery. Zarząd Powiatu 

reprezentował Pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki. Na zakończenie mikołajkowego dnia 

odbyły się Mikołajkowe Mistrzostwa Kraśnika w pływaniu 2024. Zawody odbyły się na krytej 

pływalni MOSIR. Mistrzostwa otworzył Pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki, nagrody 

wręczył Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniki. W dniu 7 grudnia w hali 

sportowej im.Arkadiusza Gołasia w Kraśniku odbyły się XIX Mistrzostwa Województwa 

Lubelskiego Policjantów w halową piłkę nożną. Pan Starosta wraz z Panem Jackiem Dubielem 

Przewodniczącym Rady Powiatu w Kraśniku, wręczył puchary zwycięskim drużynom. Drużyna z 

Komendy Powiatowej w Kraśniku zajęła piąte miejsce. W dniu  8 grudnia na hali sportowej 

Zespołu Szkół nr 3 w Kraśniku odbył się mikołajkowy turniej halowej piłki nożnej, w którym 

udział wzięło 8 drużyn z województwa lubelskiego w wieku do 8 lat. Pan Starosta wręczył 

drużynom medale i upominki. W tym dniu w hali sportowej przy Szkole Podstawowej w 

Wilkołazie odbył się pierwszy turniej w piłkę ręczną pod nazwą „Piłka Ręczna Naszą Pasją”. W 

zawodach wzięło udział sześć drużyn. Z ramienia Starostwa w wydarzeniu udział wziął Pan Radny 

Eugeniusz Pelak Członek Zarządu Powiatu w Kraśniku. Tego dnia również w Centrum Kultury i 

Promocji w Kraśniku odbyło się wydarzenie pod nazwą Koncertowa Magia Mikołajek. Młodzi 

tancerze oraz artyści zaprezentowali swoje umiejętności w świątecznym klimacie. Zarząd Powiatu 

reprezentował Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jacek Dubiel. W dniu 9 grudnia Pan Starosta z 

okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia spotkał się z członkami Klubu Seniora Razem Ja i 

Ty w Kraśniku. W dniu 11 grudnia Pan Starosta uczestniczył w konferencji dotyczącej wsparcia 

przedsiębiorstw i jednostek samorządu terytorialnego, w ramach programu Fundusze Europejskie 

dla Lubelskiego w latach 2021-2027, która odbyła się w Lubelskim Centrum Konferencyjnym w 

Lublinie. Organizatorem konferencji był Pan Jarosław Stawiarski Marszałek Województwa 

Lubelskiego. W dniu 12 grudnia w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Olbięcinie 

odbył się świąteczny turniej tenisa stołowego, który zorganizowała szkolna społeczność. W 

sportowej zabawie wzięło udział 50 uczniów z pięciu szkół specjalnych. Zarząd Powiatu 

reprezentował Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Michał Stawiarski. W dniu 13 grudnia Pan 

Starosta wziął udział w obchodach Dnia Patrona księdza Jana Twardowskiego w Zespole Szkół 

Specjalnych w Kraśniku. Uczniowie wraz z nauczycielami przygotowali program artystyczny, który 

został okrojony ze względu na okoliczności. Wyjaśnił, że dzień wcześniej zginęła w tragicznym 

pożarze uczennica tej szkoły. Na zakończenie nastąpiło pasowanie pierwszoklasistów. W dniu 14 

grudnia na pływalni MOSIR odbyły się zawody w pływaniu rodzinnym, pod nazwą Świąteczne 

Łapanie Karpia. W wydarzeniu wzięło udział 120 amatorów pływania i bardzo liczna publiczność. 

W dniu 15 grudnia odbyło się spotkanie wigilijne z Kołem Gospodyń Wiejskich w Mniszku, z 

seniorami z Sołectw Mniszek i Łany. Zarząd Powiatu reprezentował Pan Marek Kołtun Członek 

Zarządu Powiatu. W dniu 15 grudnia Pan Starosta wziął udział w miejskiej wigilii zorganizowanej 

przez miasto Kraśnik w Centrum Kultury i Promocji na ulicy Kościuszki 26. Uroczystość odbyła 

się w świątecznej atmosferz,e dzieląc się opłatkiem i składając sobie życzenia, wspólnie ciesząc się 

z nadchodzących świąt razem z mieszkańcami Kraśnika. Poinformował, że w dniu 15 grudnia 

zakończyły się rozgrywki w ramach jesienno-zimowych koszykarskich Debli 2024. Turniej 

rozpoczął się w miesiącu październiku. Uczestniczyło w nim ponad 50 uczniów ze szkół 

podstawowych i średnich. W tym wydarzeniu  Zarząd Powiatu  reprezentowała Pani Marta Szumna 

pracownik Wydziału Edukacji i Sportu. W dniu 16 grudnia Pan Starosta uczestniczył w Konwencie 

Powiatów Województwa Lubelskiego, które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Lublinie. 

Głównym tematem spotkania była sytuacja szpitali powiatowych, a w szczególności ich 
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funkcjonowanie i finansowanie. Poinformował, że w trakcie tych obrad podjęto dwa stanowiska. 

Pierwsze w sprawie utrzymania rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, dawniej Funduszu Dróg 

Samorządowych, a drugie stanowisko w sprawie zmiany przepisów prawa w zakresie 

funkcjonowania ochrony zdrowia i pomocy społecznej. Stanowiska te skierowano do Premiera 

Rzeczypospolitej Polskiej, Ministrów odpowiadających za dane obszary i do Krzysztofa 

Komorskiego Wojewody Województwa Lubelskiego. W dniu 17 grudnia Pan Starosta wziął udział 

w spotkaniu opłatkowym Środowiskowego Domu Pomocy w Kraśniku oraz Klubu Senior na 

Czasie.  

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Panią Katarzynę Michalczewską Kierownika Wydziału Spraw  

Społecznych o przedstawienie informacji o sytuacji SPZOZ w Kraśniku. 

 

Pani Katarzyna Michalczewska poinformowała, że świadczenia zdrowotne realizowane są bez 

przerw w pełnym zakresie. Do końca listopada 2024 roku zrealizowano następującą liczbę 

świadczeń zdrowotnych: liczba hospitalizowanych pacjentów (bez SOR) – 11 243 osób, liczba 

pacjentów w SOR (Szpitalny Oddział Ratunkowy) – 16 478 osób, liczba pacjentów w Nocnej i 

Świątecznej Opiece Zdrowotnej – 6 979 osób, w tym 4 723 dzieci, liczba porad w AOS – 104 605, 

liczba porodów – 229, w tym: - fizjologicznych – 76; - cięcia cesarskie – 153, liczba urodzonych 

dzieci – 231, liczba wykonanych iniekcji w NiŚOZ – 4 907, liczba wyjazdów ratowników 

transportujących pacjentów do innych podmiotów leczniczych – 367, liczba zabiegów operacyjnych 

w 2024 r. Oddział Chirurgii Ogólnej – listopad 60, razem od początku roku: 656 Oddział 

Ortopedyczno- Urazowy – listopad 60, razem od początku roku: 779. Odział Ginekologiczny – 

listopad 20, razem od początku roku: 442. Cięcie cesarskie – listopad 14, razem od początku roku: 

153. Razem - listopad 154, razem od początku roku: 2030 Realizacja kontraktu występuje na 

poziomie 103% w ryczałcie oraz 106% poza ryczałtem – za 10 m-cy. Z uwagi na niezakończony 

okres sprawozdawczy do NFZ, dane za listopad będą przekazane w kolejnej informacji                                     

z działalności SPZOZ w Kraśniku. Informacja z zadań realizowanych oraz w trakcie realizacji na 

dzień 18 grudnia 2024 roku: Do końca grudnia zakończone zostaną prace związane z modernizacją 

III piętra Budynku głównego, których zakończenie planowane jest na koniec grudnia 2024 roku, 

(m.in. gabinety diagnostyczne, kaplica szpitalna). Zadanie realizowane z dotacji finansowej 

Powiatu Kraśnickiego. Zakończone zostały prace związane z remontem pracowni bronchoskopii w 

oddziale chorób płuc i gruźlicy w związku z otrzymaniem od Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy sprzętu do szybszej diagnostyki pacjentów: szafa endoskopowa - 1 szt., zestaw do 

wideobronchoskopii - 2 szt., myjnia endoskopowa - 1 szt., leżanka do zabiegów endoskopowych - 1 

szt., mobilny, przyłóżkowy aparat USG - 1 szt., zestaw diagnostyczny: spirometria, pojemność 

dyfuzyjna, bodypletyzmografia, ocylometria, ocena mięśni oddechowych, próby prowokacyjne 

lekami - 1 szt., asystor kaszlu/koflator - 1 szt., aparat do masażu wibracyjnego klatki piersiowej- 1 

szt., rower stacjonarny do treningu mięśni kończyn dolnych - 1 szt., bieżnia elektryczna - 1 szt.,  

nebulizator do kontrolowanego podawania leku u chorych leczonych wysokoprzepływową 

tlenoterapią lub wentylowanych nieinwazyjnie - 1 szt., szacowany koszt otrzymanego sprzętu to 

750 tys. zł. Zakończono prace związane z przeniesieniem Tomografu Komputerowego. Badania 

Tomografii Komputerowej  realizowane są w budynku A (nowy budynek ginekologii) na poziomie                 

minus 1. Zakończono prace związane z instalacją nowego aparatu do badań mammograficznych, 

zakupionego ze środków Ministerstwa Zdrowia (750 tyś. zł). Obecnie badania realizowane                       

w profilaktyce nowotworu piersi dla kobiet wykonywane są już na nowym aparacie do 

mammografii. Zakończono prace związane z instalacją nowego aparatu RTG zakupionego ze 

środków Funduszu Medycznego jako część realizacji projektu dotyczącego doposażenia i 
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przebudowy SOR. Obecnie badania diagnostyki obrazowej realizowane są już na nowym aparacie 

w tej samej lokalizacji. Ponadto od 1 listopada 2024 roku w związku z ograniczeniem udzielania 

świadczeń w SPZOZ w Janowie Lubelskim w Oddziale Ginekologiczno-Położniczo-

Noworodkowym w części położniczo - noworodkowej Szpital w Kraśniku zabezpiecza udzielanie 

świadczeń związanych z porodem i opieką nad noworodkiem. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku dyskusji poinformował, że Rada 

Powiatu w Kraśniku przyjęła sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu od ostatniej sesji zwyczajnej. 

 

Punkt 5. Uchwalenie budżetu powiatu na 2025 rok: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt budżetu powiatu na 2025 rok został przesłany 

Państwu Radnym z zachowaniem 14 dniowego terminu zgodnie z § 14 ust. 3 Statutu Powiatu 

Kraśnickiego. Porządek obrad sesji budżetowej został ustalony zgodnie z uchwałą Rady Powiatu w 

Kraśniku w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. Następnie poprosił Panią Iwonę 

Szymańską Skarbnika Powiatu  

o przedstawienie projektu budżetu na 2025 rok.  

 

a)  odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że odczyta projekt uchwały budżetowej na 2025 r., uwzględniając 

poprawki wprowadzone do treści uchwały budżetowej:  

 

Na podstawie art. 12 pkt 5 oraz pkt 8 lit. d ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (t.j. Dz. U.  z 2024 r. poz. 107), art. 212 ust. 1  i ust. 2, art. 258 ust. 1 pkt 1, pkt 2 i pkt 

4, art. 264 ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia  2009 r. o finansach publicznych (t.j. Dz. U z 2024 r. poz. 

1530 ze zm.) oraz art. 111 ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku  z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 167 ze zm.), 

Rada Powiatu w Kraśniku uchwala, co następuje:            

 

§ 1 

 

Określa się łączną kwotę dochodów budżetu powiatu w wysokości 215 025 416,74 zł, z tego 

dochody bieżące 187 739 952,14 zł  i dochody majątkowe 27 285 464,60 zł zgodnie z 

Załącznikiem Nr 1,  

w tym: 

1) dotacje celowe na realizację zadań  z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych ustawami na kwotę 16 135 981,50 zł;  

2) dotacje celowe na realizację zadań  z zakresu administracji rządowej realizowanych  

w drodze porozumień z organami administracji rządowej w kwocie  167 300,00 zł; 

3) dotacje celowe  na zadania  wspólne realizowane na podstawie umów  lub porozumień  

z innymi jednostkami samorządu terytorialnego 5 529 002,60 zł;  

4) dochody z tytułu opłat i kar za korzystanie ze środowiska w kwocie 300 000,00 zł;  

5) dochody wynikające z ustawy prawo geodezyjne i kartograficzne w kwocie 1 100 000,00 zł.  

 

§ 2 

 

Określa się wydatki budżetu powiatu w wysokości 223 984 425,73 zł, z tego wydatki bieżące 

182 298 666,45 zł i wydatki majątkowe 41 685 759,28 zł  zgodnie z Załącznikiem Nr 2,  w tym:  

1. wydatki związane z realizacją zadań  z zakresu administracji rządowej i innych 

zadań zleconych ustawami na kwotę 16 135 981,50 zł;  
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2. wydatki związane z realizacją zadań  z zakresu administracji rządowej realizowane w 

drodze porozumień z organami administracji rządowej w kwocie 167 300,00 zł;  

3. wydatki na zadania  wspólne realizowane na podstawie umów  lub porozumień 

z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w kwocie 5 373 321,70 zł;  

     4.  wydatki na ochronę środowiska i gospodarki wodnej w kwocie  300 000,00 zł;   

 

5. wydatki na zadania wynikające z ustawy prawo geodezyjne i kartograficzne w kwocie 1 

100 000,00 zł. 
 

§ 3 

 

1. Kwotę planowanego deficytu  budżetu powiatu określa się w wysokości 8 959 008,99 zł. 

2. Źródłami pokrycia deficytu są przychody pochodzące z: 

1)  kredytów  i pożyczek – 4 600 000,00 zł; 

2) wolnych środków pozostałych na rachunku bieżącym – 4 359 008,99 zł. 

 

§ 4 

 

1. Określa się łączną kwotę planowanych  przychodów  budżetu powiatu w kwocie  14 000 

944,91 zł. 

2. Określa się  łączną  kwotę planowanych  rozchodów  budżetu powiatu w kwocie 5 041 

935,92 zł. 

3. Przychody i rozchody  budżetu sklasyfikowane według paragrafów  określających źródło  

przychodu oraz  rodzaj rozchodu zestawione  zostały w Załączniku Nr 3. 

 

  § 5 

 

 W budżecie powiatu tworzy się rezerwy: 

1) ogólną  w kwocie 230 000,00 zł;  

2) celowe w kwocie 1 458 548,00 zł z przeznaczeniem na : 

             a ) realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego  

  w kwocie  282 000 zł;        

             b)  wydatki bieżące w oświacie w kwocie  1 176 548,00  zł;    

                        

  § 6 

 

Zestawienie planowanych dotacji udzielanych z budżetu powiatu określa Załącznik Nr 4.  

 

§ 7 

 

Określa się :  

1) wydatki na zadania inwestycyjne, zgodnie z Załącznikiem Nr 5;  

2) wydatki na programy realizowane  z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej, zgodnie z Załącznikiem Nr 6. 

 

 

 § 8 

 

Określa się plan dochodów rachunku dochodów jednostek budżetowych prowadzących działalność 

określoną w ustawie Prawo oświatowe w łącznej kwocie 2 492 800,00 zł oraz wydatków nimi 

finansowanych w łącznej kwocie 2 492 800,00zł, zgodnie z Załącznikiem Nr 7. 

 

§ 9 
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Limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz emitowanych papierów 

wartościowych nie może przekroczyć kwoty 9 600 000,00 zł. 

 

§ 10 

 

Określa się maksymalną wysokość pożyczek udzielanych przez Zarząd Powiatu                  w 

Kraśniku w roku budżetowym w kwocie 3 000 000,00 zł. 

 

§ 11 

1. Upoważnia się Zarząd Powiatu w Kraśniku do zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie 

występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu Powiatu, których maksymalną 

wysokość ustala się w kwocie 5.000.000,00 zł. 

2. Upoważnia się Zarząd Powiatu w Kraśniku do zaciągania kredytów i pożyczek oraz emitowania 

papierów wartościowych, w wysokości określonej w  Załączniku Nr 3. 

 

§ 12 

 

1. Upoważnia się Zarząd Powiatu w Kraśniku do dokonywania zmian w planie wydatków w 

ramach działów klasyfikacji budżetowej w tym zwiększeń wydatków na wynagrodzenia i 

uposażenia wynikające ze stosunku pracy. 

2. Upoważnia się Zarząd Powiatu w Kraśniku do przekazania upoważnień do dokonywania 

przeniesień planowanych wydatków w ramach działów klasyfikacji budżetowej innym jednostkom 

organizacyjnym Powiatu, z wyjątkiem przeniesień wydatków na wynagrodzenia i uposażenia oraz 

wydatki majątkowe. 

3. Upoważnia się Zarząd Powiatu w Kraśniku do dokonywania zmian w planie dochodów i 

wydatków związanych ze: 

1) zmianą kwot lub uzyskaniem płatności przekazywanych z budżetu środków europejskich, o ile 

zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu, 

2) zmianami w realizacji przedsięwzięcia finansowanego z udziałem  środków europejskich albo 

środków pochodzących ze źródeł zagranicznych niepodlegających 

zwrotowi, nie pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, o ile zmiany te nie pogorszą wyniku 

budżetu, 

3) zwrotem płatności otrzymanych z budżetu środków europejskich. 

 

§ 13 

W celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa, upoważnia się Zarząd Powiatu w Kraśniku do dokonania 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetu, w tym dokonywania przeniesień wydatków między 

działami klasyfikacji budżetowej. 

 

§ 14 

 

Upoważnia się Zarząd Powiatu w Kraśniku do lokowania wolnych środków budżetowych w innych 

bankach niż bank prowadzący obsługę budżetu Powiatu. 

 

§ 15 

 

Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu w Kraśniku. 

 

§ 16 

 

Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubelskiego. 
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§ 17 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

  

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały. Wyjaśniła, że: 

- autopoprawka nr 1 zwiększenie dochodów majątkowych o kwotę 790 514,34 zł, zwiększenie 

przychodów z tyt. wolnych środków o kwotę 91 697,46 zł oraz wydatków majątkowych o kwotę 

882 211,80 zł, projekt ” E-Geodezja II – Uzupełnienie cyfrowego zasobu geodezyjnego 

województwa lubelskiego”.  

- autopoprawka nr 2 zwiększenie wydatków majątkowych  o kwotę 154 124,78 zł, zadanie 

„Przebudowa drogi 2250L Majdan Radliński – Popkowice” oraz zwiększenie przychodów z tyt. 

wolnych środków o kwotę 154 124,78 zł. 

- autopoprawka nr 3 zwiększenie  wydatków majątkowych o kwotę 290 122,67 zł, zadanie 

„Przebudowa drogi 2644L Bliskowice – Księżomierz” oraz zwiększenie przychodów z tyt. wolnych 

środków o kwotę 290 122,67 zł. 

- autopoprawka nr 4 zwiększenie  wydatków majątkowych o kwotę 150 000,00 zł, zadanie 

„Przebudowa drogi 2706L w gm. Gościeradów, dokumentacja projektowa” oraz przychodów z tyt. 

wolnych środków o kwotę 150 000,00 zł. 

- autopoprawka nr 5 zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 75 000,00 zł, zadanie 

„Przebudowa drogi 2735L w gm. Zakrzówek, dokumentacja projektowa” oraz przychodów z tyt. 

wolnych środków o kwotę 75 000,00 zł. 

- autopoprawka nr 6 zwiększenie  wydatków majątkowych o kwotę 100 000,00 zł, zadanie 

„Przebudowa drogi 2720L Kraśnik-Owczarnia – Rzeczyca Ziemiańska” oraz przychodów z tyt. 

wolnych środków   o kwotę 100 000,00 zł. 

- autopoprawka nr 7 zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 150 000,00 zł, zadanie 

„Przebudowa drogi 2702L w gm. Dzierzkowice, dokumentacja projektowa” oraz zwiększenie 

przychodów z tyt. wolnych środków o kwotę 150 000,00 zł. 

 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Pani Skarbnik za przedstawienie projektu budżetu powiatu 

na 2025 rok. 

 

b) odczytanie opinii o projekcie budżetu wydanej przez Regionalną Izbę Obrachunkową w 

Lublinie, 

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Panią Iwonę Szymańską Skarbnika Powiatu  

o odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie do projektu budżetu powiatu na 

2025 rok. 

 

Pani Skarbnik odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Lublinie w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej powiatu kraśnickiego 

na 2025 rok. 

 

 Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie: 

- Monika Makowska - przewodnicząca 

- Mirosław Wydrych - członek, 

- Renata Kotowska  -  członek, 
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po analizie projektu uchwały budżetowej powiatu kraśnickiego na 2025 rok, przedłożonego wraz z 

uzasadnieniem – na podstawie art. 19 ust. 2 w związku z art. 13 pkt 3 ustawy z dnia 7 października 

1992 roku o regionalnych izbach obrachunkowych – uchwala, co następuje: 

opiniuje się pozytywnie przedłożony projekt uchwały budżetowej powiatu kraśnickiego na 2025 

rok.  

Uzasadnienie 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie został upoważniony – 

przepisami ustawy o regionalnych izbach obrachunkowych – do wydawania opinii 

o przedkładanych, przez organy wykonawcze jednostek samorządu terytorialnego, projektach 

uchwał budżetowych. 

 Przyjęty uchwałą Nr 27 – 107/2024 Zarządu Powiatu Kraśnickiego z dnia 14 listopada 2024 

roku projekt uchwały budżetowej na 2025 rok wpłynął do Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Lublinie 15 listopada 2024 roku. 

 Skład Orzekający dokonał analizy przedłożonego projektu, biorąc pod uwagę jego zgodność 

z przepisami prawa, w szczególności z ustawą z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. 

Skład Orzekający zapoznał się również z oceną projektu dokonaną przez Wydział Informacji, 

Analiz i Szkoleń RIO. 

 Opiniowany projekt uchwały budżetowej zawiera wymagane elementy określone przepisem 

art. 212 ustawy o finansach publicznych oraz niezbędne załączniki do projektu uchwały. Dołączono 

również uzasadnienie.  

W projekcie budżetu ustalone zostały dochody ogółem w wysokości 214 234 902,40 zł. W tym 

dochody bieżące w wysokości 187,739,952,14 zł oraz wydatki ogółem w wysokości 

222,182,966,48 zł. W tym wydatki bieżące w wysokości 182,298,666,45 zł. Projekt budżetu 

zakłada deficyt w kwocie 7,948,064,08 zł. Wskazując jednocześnie źródła jego pokrycia zgodnie z 

artykułem 212 ust. 1 punkt 3 ustawy o finansach publicznych. Kwoty zaplanowanych w wydatkach 

budżetu rezerw, to jest rezerwy ogólnej i rezerw celowych, mieszczą się w granicach określonych 

przepisami artykułu 222 ust. 1 i3 ustawy o finansach publicznych. Rezerwa celowa na realizację 

zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego ustalona jest prawidłowo zgodnie z art. 26 ust. 

4 ustawy z dnia 26 kwietnia 2007 r. o zarządzaniu kryzysowym. Przedstawione w projekcie 

uchwały budżetowej wielkości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów pozwalają na 

zachowanie relacji określonych przepisami art. 242 i 243 ustawy o finansach publicznych. Zakres 

przewidzianych dla organu wykonawczego upoważnień nie wykracza poza dyspozycję wynikającą 

z przepisów ustawy o finansach publicznych. W wyniku dokonanej analizy skład orzekający nie 

stwierdził w przedłożonym projekcie naruszenia przepisów prawa, w tym ustawy o finansach 

publicznych.  

Opinia niniejsza nie uwzględnia oceny celowości planowanych na 2025 rok wydatków bieżących i 

majątkowych. Analiza i ocena celowości wszystkich zawartych w projekcie uchwały budżetowej i 

postanowień należy bowiem do Rady Powiatu i jej komisji.   

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Pani Skarbnik za przedstawienie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

 

c) przedstawienie opinii komisji stałych, 

Pan Przewodniczący Rady poprosił pana Henryka Flisa Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii Komisji do projektu budżetu na 2025 rok.  
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Pan Henryk Flis Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował, że w dniu 20listopada 2024 roku Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

budżetowej na 2025 rok. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Oświaty, Sportu, Kultury  

i Promocji również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 2025 rok.  

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Pana Marka Kołtuna Przewodniczącego Komisji Zdrowia, 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Pan Marek Kołtun Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 listopada 2024 

roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Pana Eugeniusza Pelaka Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o przedstawienie opinii komisji.   

 

Pan Eugeniusz Pelak Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu powiatu na 2025 rok, jak również  poprawki do projektu 

uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że opiniowaniem projektu budżetu powiatu na 2025 rok 

zajmowała się również Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. 

Poprosił Pana Andrzeja Cieślę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.   

 

Pan Andrzej Cieśla Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji  

i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że w dniu 25 listopada 2024 roku Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu powiatu na 2025 rok.  

 

d) przedstawienie wniosków komisji i radnych 

 

e) przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie wniosków komisji oraz wniosków 

radnych 

 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował aby podpunkt d oraz e były procedowane wspólnie, 

wobec braku głosów sprzeciwu poprosił Pana Michała Kondrackiego Zastępcę Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Kraśniku o przedstawienie wniosków radnych oraz stanowiska Zarządu 

Powiatu w tej sprawie.  

 

Pan Michał Kondracki poinformował, że Zarząd Powiatu zajął następujące stanowisko w sprawie 

zgłoszonych wniosków radnych: 

 

Radny Stefan Stachula 

1. Remont nawierzchni drogi powiatowej nr 2644L. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 
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Droga jest w trakcie realizacji. Poziom zaawansowania inwestycji wynosi 95%- na chwilę 

obecną nie przewiduje się kolejnego etapu przebudowy. 

2. Przebudowa drogi powiatowej nr 2708L w miejscowości Huta. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Z uwagi na ograniczenia budżetowe, brak dokumentacji projektowej oraz brak możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych inwestycja nie jest planowana do realizacji na 2025r. 

3. Utwardzenie tłuczniem drogi powiatowej nr 2708L od miejscowości Huta do granicy 

gminny Annopol z gminą Gościeradów.   

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku dokonuje regularnych napraw i utwardzenia tej 

drogi. 

4. Zamontowanie lustra ułatwiającego włączenie się do ruchu w miejscu wjazdu z 

miejscowości Rachów Nowy na drogę powiatową nr 2708L w miejscowości Huta. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

            Sprawa zostanie przeanalizowana pod kątem zasadności montażu lustra przez Zarząd 

 Dróg Powiatowych w Kraśniku. 

5. Zamontowanie znaków drogowych na drodze powiatowej nr 2708L(teren zabudowany i 

nazwa miejscowości Huta). 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku sukcesywnie dokonuje zarówno wymiany jak  

i montażu nowego oznakowania. 

6. Remont drogi powiatowej nr 2710L w miejscowości  Janiszów  gmina Annopol od kościoła 

w kierunku Kosina. 

 Stanowisko Zarządu Powiatu 

Z uwagi na ograniczenia budżetowe, brak dokumentacji projektowej oraz brak możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych inwestycja nie jest na chwilę obecną planowana do 

realizacji. 

7. Remont drogi powiatowej nr 2709L w miejscowości Wymysłów do standardu drogi 

powiatowej oraz uzupełnienie pozostałych ubytków nawierzchni i pobocza. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Z uwagi na ograniczenia budżetowe, brak dokumentacji projektowej oraz brak możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych inwestycja nie jest na chwilę obecną planowana do 

realizacji. 
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8. Budowa chodników na terenie gminy Annopol przy drogach powiatowych  

w uzgodnieniu z władzami gminy 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Realizacja drogowych inwestycji wspólnych jest możliwa pod warunkiem pomocy 

finansowej Gminy Annopol na zasadach zawartych w Procedurze prowadzenia przez Zarząd 

Dróg Powiatowych w Kraśniku zadań z zakresu infrastruktury drogowej finansowanych 

przez Powiat Kraśnicki z udziałem pomocy innych jednostek samorządu terytorialnego 

stanowiącą załącznik do uchwały Zarządu Powiatu nr 272-900/2023  

z dn. 14.02.2023 r. 

 

Radny Eugeniusz Pelak  

1. Prośba o uwzględnienie w budżecie na 2025 r. remontu drogi powiatowej nr 2247L 

(Wilkołaz - Borzechów) na dług. od skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 19 do przejazdu 

kolejowego. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Inwestycja będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem pomocy finansowej Gminy na 

zasadach zawartych w Procedurze prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w 

Kraśniku zadań z zakresu infrastruktury drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z 

udziałem pomocy innych jednostek samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do 

uchwały Zarządu Powiatu nr 272-900/2023 z dn. 14.02.2023r. 

2. Utwardzenie pobocza lub wykonanie chodnika na drodze powiatowej 2247L. 

       Stanowisko Zarządu Powiatu 

Inwestycja jest w trakcie realizacji przez Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku 

Radny Krzysztof  Skórski 

1. Kontynuacja budowy chodnika przy nowo wybudowanej nawierzchni dp nr 2644L                

w Grabówce od kościoła w dół w stronę starej cegielni oraz Pana          w stronę Grabówki 

Kolonia. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Droga jest w trakcie przebudowy, plac budowy jest przekazany Wykonawcy. Nie ma 

możliwości realizacji ww. inwestycji w okresie realizacji . 

2. Remont nawierzchni asfaltowej na drogi powiatowej nr  2708L w miejscowości Huta.       

Stanowisko Zarządu Powiatu                        

Z uwagi na ograniczenia budżetowe oraz brak możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych inwestycja nie jest planowana do realizacji na 2025r. 
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3. Remont drogi powiatowej nr 2644L od granicy Grabówka Kolonia w stronę Księżomierz 

Kościelna do skrzyżowania przy szkole Podstawowej gm. Gościeradów (2707L) 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Z uwagi na ograniczenia budżetowe oraz brak możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych inwestycja nie jest planowana do realizacji na 2025r. 

Radny Marek Kołtun 

1. Dokończenie remontu drogi powiatowej 2714L w m. Salomin (2715L). 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

W trakcie realizacji jest etap I zadania (przebudowa drogi powiatowej nr 2715L                             

w miejscowości Salomin). Z uwagi na ograniczenia budżetowe oraz brak możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych inwestycja nie jest planowana do realizacji na 2025r.    

2. Remont chodnika w Gościeradowie Plebańskim od strony kościoła w kierunku m. Łany – 

DP 2711L. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Inwestycja będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem pomocy finansowej Gminy na 

zasadach zawartych w Procedurze prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w 

Kraśniku zadań z zakresu infrastruktury drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z 

udziałem pomocy innych jednostek samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do 

uchwały Zarządu Powiatu nr 272-900/2023 z dn. 14.02.2023r. 

3. Remont drogi powiatowej 2706L Gościeradów Folwark – Księżomierz Gościeradowska z 

uwzględnieniem tzw. Gościńca Rachowskiego. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Na chwilę obecną trwają prace projektowe związane z przebudową tej drogi. W chwili 

obecnej brak jest konkursów umożliwiających aplikację o środki zewnętrzne. Inwestycja 

będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem uzyskania dofinansowania ze środków 

zewnętrznych oraz pomocy finansowej Gminy na zasadach zawartych w Procedurze 

prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku zadań z zakresu infrastruktury 

drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z udziałem pomocy innych jednostek 

samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do uchwały Zarządu Powiatu nr 272-

900/2023 z dn. 14.02.2023r. 

4. Budowa chodników na terenie Gminy Gościeradów zgodnie z wnioskami złożonymi przez 

Urząd Gminy (prośba mieszkańców o chodnik w Gościeradowie Kolonii – DP 2714L). 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Inwestycja będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem pomocy finansowej Gminy na 

zasadach zawartych w Procedurze prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w 
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Kraśniku zadań z zakresu infrastruktury drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z 

udziałem pomocy innych jednostek samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do 

uchwały Zarządu Powiatu nr 272-900/2023 z dn. 14.02.2023r. 

5. Remont DP 2702L w m. Dzierzkowice Rynek 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Na chwilę obecną trwają prace projektowe związane z przebudową tej drogi. W chwili 

obecnej brak jest konkursów umożliwiających aplikację o środki zewnętrzne. Inwestycja 

będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem uzyskania dofinansowania ze środków 

zewnętrznych oraz pomocy finansowej Gminy na zasadach zawartych  

w Procedurze prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku zadań z zakresu 

infrastruktury drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z udziałem pomocy innych 

jednostek samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do uchwały Zarządu Powiatu nr 

272-900/2023 z dn. 14.02.2023r. 

Radna Edyta Dudzińska 

1. Modernizacja DP2715L na niezaplanowanym odcinku Agatówka – Salomin. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Z uwagi na ograniczenia budżetowe oraz brak możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych inwestycja nie jest na chwilę obecną planowana do realizacji. 

2. Budowa drogi powiatowej 2712L w m. Wólka Szczecka. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Z uwagi na ograniczenia budżetowe, brak dokumentacji projektowej oraz brak możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych inwestycja nie jest na chwilę obecną planowana do 

realizacji. 

3. Modernizacja drogi powiatowej nr 2706L Gościeradów – Księżomierz 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Na chwilę obecną trwają prace projektowe związane z przebudową tej drogi. W chwili 

obecnej brak jest konkursów umożliwiających aplikację o środki zewnętrzne. Inwestycja 

będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem uzyskania dofinansowania ze środków 

zewnętrznych oraz pomocy finansowej Gminy na zasadach zawartych w Procedurze 

prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku zadań z zakresu infrastruktury 

drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z udziałem pomocy innych jednostek 

samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do uchwały Zarządu Powiatu nr 272-

900/2023 z dn. 14.02.2023r. 

4. Modernizacja DP 2708L w kierunku Dąbrowy Annopolskiej (potocznie nazywana 

,,Rachowskim Gościńcem” ) w Księżomierzy. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Z uwagi na ograniczenia budżetowe oraz brak możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych inwestycja nie jest planowana do realizacji na 2025r. 
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5. Zabezpieczenie środków na wykonanie chodników w sołectwach zgodnie z ustaleniami  z 

Gminą Gościeradów. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Inwestycja będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem pomocy finansowej Gminy na 

zasadach zawartych w Procedurze prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w 

Kraśniku zadań z zakresu infrastruktury drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z 

udziałem pomocy innych jednostek samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do 

uchwały Zarządu Powiatu nr 272-900/2023 z dn. 14.02.2023r.  

   Radny Henryk Flis  

1. Modernizacja drogi powiatowej nr 2717L (Węglin -Słodków) na najgorszych odcinkach. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Wniosek o dofinansowanie dla realizacji tej inwestycji został złożony do Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg - obecnie oczekuje na rozpatrzenie. 

2. Kontynuacja budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 2717L(Węglin - Słodków). 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Inwestycja będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem pozyskania dofinansowania ze 

środków zewnętrznych oraz przy pomocy finansowej Gminy na zasadach zawartych w 

Procedurze prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku zadań z zakresu 

infrastruktury drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z udziałem pomocy innych 

jednostek samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do uchwały Zarządu Powiatu nr 

272-900/2023 z dn. 14.02.2023r. 

3. Wykonanie dokumentacji na poszerzenie drogi powiatowej nr 2720 (Rzeczyca Ziemiańska – 

Kraśnik) na odcinku Owczarnia – Kraśnik. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Inwestycja z uwagi na wąski pas drogowy oraz ukształtowanie terenu  będzie możliwa do 

zrealizowania pod warunkiem pomocy finansowej Gmin Kraśnik oraz Trzydnik Duży na 

zasadach zawartych w Procedurze prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w 

Kraśniku zadań z zakresu infrastruktury drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z 

udziałem pomocy innych jednostek samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do 

uchwały Zarządu Powiatu nr 272-900/2023 z dn.14.02.2023r. oraz pod warunkiem 

otrzymania dofinansowania ze środków zewnętrznych na ten cel. 

4. Modernizacja drogi powiatowej nr 2720 L Rzeczyca Ziemiańska – Kraśnik na jej 

najgorszym odcinku o długości 150 m. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Inwestycja będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem pomocy finansowej Gminy na 

zasadach zawartych w Procedurze prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w 

Kraśniku zadań z zakresu infrastruktury drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z 

udziałem pomocy innych jednostek samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do 

uchwały Zarządu Powiatu nr 272-900/2023 z dn. 14.02.2023r. 



19 

 

5. Modernizacja drogi powiatowej nr 2719L Olbięcin – Trzydnik Mały na jej najgorszym 

odcinku w Trzydniku Dużym Kolonii o dł. 400 m. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Inwestycja będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem pomocy finansowej Gminy na 

zasadach zawartych w Procedurze prowadzenia przez Zarząd Dróg Powiatowych w 

Kraśniku zadań z zakresu infrastruktury drogowej finansowanych przez Powiat Kraśnicki z 

udziałem pomocy innych jednostek samorządu terytorialnego stanowiącą załącznik do 

uchwały Zarządu Powiatu nr 272-900/2023 z dn. 14.02.2023r. 

6. Modernizacja drogi wewnętrznej w OSW w Olbięcinie. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Inwestycja będzie możliwa do zrealizowania pod warunkiem otrzymania dofinansowania ze 

środków zewnętrznych na ten cel. Zarząd Powiatu w ciągu 2025 roku będzie rozważać 

przyznanie środków na zadania, o które wnioskują radni. 

7. Zabezpieczenie środków na walkę z jemiołą- rośliną pasożytniczą drzew, przynajmniej na 

obszarze parków podworskich będących własnością powiatu, a także przy drogach 

powiatowych, w miejscach gdzie gradacja pasożyta jest największa. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Na chwilę obecną brak jest środków finansowych na działania związane z walką  

z jemiołą. Jednakże w przypadku wystąpienia wolnych środków będą one rozdysponowane 

do jednostek organizacyjnych Powiatu Kraśnickiego odpowiedzialnych za dane tereny 

zieleni. 

8. Wymiana dachów na garażach w Olbięcinie. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Informuję, że naprawa dachu  na garażach w Specjalnym Ośrodku - Wychowawczym  w 

Olbięcinie nie została uwzględniona w projekcie budżetu powiatu na 2025 rok ze względu 

na niewystarczające środki finansowe na konieczne wydatki bieżące jednostek  

oświatowych na 2025 rok. Zarząd Powiatu w ciągu 2025 roku, będzie rozważać przyznanie 

środków na pozostałe zadania, o które wnioskują radni. 

9. Wykonanie instalacji odgromowej w OSW w Olbięcinie. 

Stanowisko Zarządu Powiatu 

Informuję, że wykonanie instalacji odgromowej w Specjalnym Ośrodku- Wychowawczym     

w Olbięcinie nie została uwzględniona w projekcie budżetu powiatu na 2025 rok ze względu 

na niewystarczające środki finansowe na konieczne wydatki bieżące jednostek  

oświatowych na 2025 rok. Zarząd Powiatu w ciągu 2025 roku, będzie rozważać przyznanie 

środków na pozostałe zadania, o które wnioskują radni. 

10. Zakup suszarki przemysłowej dla OSW w Olbięcinie. 

            Stanowisko Zarządu Powiatu 

Informuję, że zakup suszarki przemysłowej w Specjalnym Ośrodku- Wychowawczym w 

Olbięcinie nie została uwzględniona w projekcie budżetu powiatu na 2025 rok ze względu 

na niewystarczające środki finansowe na konieczne wydatki bieżące jednostek  
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oświatowych na 2025 rok. Zarząd Powiatu w ciągu 2025 roku, będzie rozważać przyznanie 

środków na pozostałe zadania, o które wnioskują radni. 

 

Pan Radny Józef Wojtaszek zwrócił się z pytaniem do Zarządu Powiatu. Zapytał dlaczego nie 

zostały ujęte wnioski do budżetu powiatu na 2025 rok złożone przez Pana Radnego w dniu30 

września 2024 roku. Dodał, że zostały one  ustalone, skonsultowane z mieszkańcami, władzami 

miasta oraz Panem radnym Stefanem Stachulą. Wyjaśnił, że w części uzyskał informację z 

odpowiedzi na wnioski Pana radnego Stefana Stachuli. Zastanawia go fakt dlaczego informacja o 

przedłożonych wnioskach nie znalazła się w wyżej wymienionym dokumencie. Pan Radny nie 

uzyskał informacji na temat pomocy finansowej dla Powiatu Opolskiego odnośnie remontu drogi 

powiatowej numer 2644 będącą własnością Powiatu Opolskiego. Wyjaśnił, że na spotkaniu ze 

Starostą Opolskim, które odbyło się we wrześniu, padła strony deklaracja wykonania dokumentacji 

przez Starostwo Opolskie. Zapytał czy w tej sprawie podejmowane są jakieś działania, zmierzające 

do rozwiązania problemu. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że  niestety wnioski dwóch radnych, Pana Józefa Wojtaszka oraz Pana 

Michała Stawiarskiego nie zostały odczytane przez Pana Michała Kondrackiego Zastępcę 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku. Dodała, że nastąpiło przeoczenie, część 

wniosków wpływała do Pani Skarbnik, część do Biura Rady i nie zostało to skonsultowane. 

Poinformowała, że wnioski te będą zweryfikowane przez Zarząd Powiatu w trakcie roku 

budżetowego. Jeżeli będą środki i możliwość, to inwestycje będą finansowane. Następnie Pani 

Skarbnik odczytała wniosek Pana Radnego Józefa Wojtaszka: Wniosek nr 1. Przybudowa drogi 

powiatowej 2708L w miejscowości Huta. Wniosek nr 2. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Opolskiemu na remont odcinka drogi powiatowej nr 2644L będącym własnością Powiatu 

Opolskiego. Wniosek nr 3. Budowa chodników na terenie gminy Annopol przy drogach 

powiatowych w uzgodnieniu z władzami gminy. Wniosek nr 4. Utwardzenie tłuczniem drogi 

powiatowej nr 2708L od miejscowości Huta do granicy gminy Annopol z gminą Goście Radów. 

Wniosek nr 5. Zamontowanie lustra ułatwiającego włączenie się do ruchu w miejscu wyjazdu z 

miejscowości Nowy Rachów na drogę powiatową numer 2708 L w miejscowości Huta. Wniosek nr 

6. Zamontowanie znaków drogowych, teren zabudowany i nazwa miejscowości przy drodze 

powiatowej numer 2708 L w miejscowości Huta. Wniosek nr 7. Poszerzenie nawierzchni drogi 

powiatowej nr 2709 L w miejscowości Wymysłów, gmina Annopol do standardu drogi powiatowej 

oraz uzupełnienie powstałych ubytków w nawierzchni drogi i pobocza. Wniosek nr 8. Remont drogi 

powiatowej nr 2710L w miejscowości Janiszów, gmina Annopol na odcinku od kościoła w kierunku 

miejscowości Kosin. Wniosek nr 9. Remont drogi powiatowej nr 2644L Bliskowice - Księżomierz 

w miejscowości Natalin i wniosek nr 10- naprawa oświetlenia dachu i wymiana okien w hali 

sportowej Zespołu Szkół w Annopolu. Natomiast jeżeli chodzi o wnioski pana Michała 

Stawiarskiego. Wniosek numer jeden. Modernizacja drogi powiatowej numer 2746L Aleja 

Niepodległości w miejscowości  Kraśnik, poprzez wyrównanie nierówności i wykonanie nowej 

nawierzchni. Wniosek nr 2. Modernizacja drogi powiatowej numer 2703L odcinek od ulicy 

Kraśnickiego do skrzyżowania z drogą powiatową 2702L w miejscowości Wyżnianka, poprzez 

wyrównanie nierówności i wykonanie nowej nawierzchni. Wniosek nr 3. Modernizacja drogi 

powiatowej numer 2703 odcinek od ulicy Słowackiego od skrzyżowania z ulicą Mickiewicza do 

skrzyżowania z ulicą Szpitalną w miejscowości Kraśnik, poprzez wyrównanie nierówności i 

wykonanie nowej nawierzchni. Wniosek nr 4. Modernizacja ciągów pieszych przy drogach 

powiatowych nr 2746L oraz nr 2703L, to jest ulica Aleja Niepodległości, ulica Słowackiego oraz 

ulica Krasińskiego, poprzez przełożenie lub nałożenie nowej nawierzchni z kostki brukowej wraz z 

obrzeżami. Wniosek nr 5. Budowa solarnej sygnalizacji świetlnej typu D6 wzbudzającej na 

istniejących przejściach dla pieszych, w ciągu drogi powiatowej nr 2745L, na wysokości działki o 

nr ewidenc. 63/2 Obręb Północ w miejscowości Kraśnik, obok sklepu Biedronka oraz w ciągu drogi 
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powiatowej numer 2703L na wysokości działki o nr ewidenc. 60 Obręb Północ obok Zespołu Szkół 

nr 3 w Kraśniku oraz na wysokości działki o nr ewidenc. 70/5 Obręb Północ w miejscowości 

Kraśnik obok Zespołu Szkół numer 3 w Kraśniku. Wniosek nr 6. Modernizacja drogi powiatowej nr 

2755 L- ulica Chopina w miejscowości Kraśnik poprzez wyrównanie nierówności i wykonanie 

nowej nawierzchni. Wniosek nr 7. Zwiększenie w budżecie Powiatu Kraśnickiego na 2025 rok 

kwoty przeznaczonej na współorganizację wydarzeń sportowych. szkolenia dzieci i młodzieży 

poprzez popularyzację sportu i kultury fizycznej, celem zwiększenia współpracy przez Powiat 

Kraśnicki z młodzieżowymi grupami sportowymi oraz Klubami sportowymi z terenu Powiatu 

Kraśnickiego. Wniosek nr 8. Budowa ogólnodostępnego placu zabaw oraz siłowni plenerowej z 

wyposażeniem dostosowanym do osób z niepełnosprawnościami, ograniczoną zdolnością ruchową 

przy obiektach sportowych Zespołu Szkół nr 3 w Kraśniku. Wniosek nr 9. Budowa 

ogólnodostępnego placu zabaw oraz siłowni plenerowej z wyposażeniem dostosowanym do osób z 

niepełnosprawnościami, ograniczoną zdolnością ruchową przy Zespole Szkół Specjalnych im. ks. 

Twardowskiego w Kraśniku oraz Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jerzego 

Rudlickiego w Olbięcinie. Wniosek nr 10. Modernizacja boisk sportowych przy Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jerzego Rudlickiego w Olbięcinie i wniosek nr 11. 

Modernizacja boiska sportowego przy Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku wraz z wybudowaniem 

siłowni Street Workout. Pani Skarbnik przeprosiła za nieuwzględnienie złożonych wniosków. 

Dodała że ma nadzieję, że  w trakcie roku budżetowego te wnioski zostaną przeanalizowane.  

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki w odpowiedzi na wnioski Pana Radnego Józefa 

Wojtaszka poinformował, że jeżeli chodzi o odcinek drogi na terenie Miłoszówki, który 

terytorialnie przynależy do Powiatu Opolskiego. Wyjaśnił, że pewnie czas temu odbyło się 

spotkanie w Opolu Lubelskim, podczas którego prowadzona była dyskusja  na temat możliwości 

zrealizowania odcinka, który wymaga naprawy, niemniej jednak do dnia dzisiejszego nie ma 

żadnego sygnału z Powiatu Opolskiego, jeżeli chodzi o realizację zadania, przystąpienie do 

porozumienia. Dodał, że jeżeli powiat będzie miał możliwości pozyskania środków zewnętrznych 

na realizację wszystkich przedsięwzięć, które zostały wymienione we wnioskach radnych, będzie 

możliwość ewentualnie ponownego ich rozpatrzenia w ramach Krajowego Planu Odbudowy. Nie 

zauważa się naborów na zadania związane z infrastrukturą dróg powiatowych, dróg gminnych. 

Podobnie jest również w obecnej perspektywie środków unijnych. Takich naborów nie ma, nie są na 

chwilę obecną ogłoszone. Jedynie pozostaje Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg, ten którego 

dysponentem jest Wojewoda Lubelski. Pan Wicestarosta zastanawia się czy ten fundusz zostanie 

utrzymany i czy w roku przyszłym również będą ogłaszane nabory, ale jeżeli chodzi o Rządowy 

Fundusz Budowy i Rozwoju Dróg, jest również ograniczona liczba wniosków.  

Pan Radny Stefan Stachula poinformował, że z przykrością zauważa i stwierdza, że co roku 

udzielana jest ta sama odpowiedź jeżeli chodzi o bardzo newralgiczne miejsce w miejscowości 

Huta. Były uzgodnienia przed końcem obecnego roku. Wyjaśnił, że rozmawiał z Panem Michałem 

Kondrackim Zastępcą Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku, pytał jaka będzie 

wysokość środków, na realizację odcinka 800 metrów w miejscowości Huta, który jest w bardzo 

złym stanie. Dodał, że prowadzone były również rozmowy z Burmistrzem Annopola, który wyrażał 

aprobatę. Uważa, że  należy dofinansować realizację tej drogi.  Pan Radny zastanawia się czy nie 

popełnił błędu, ponieważ patrząc na odpowiedzi Zarządu Powiatu na wnioski, Pan Radny 

Eugeniusz Pelak złożył wniosek z prośbą, a Pan Radny Stefan Stachula nie napisał zwrotu „z 

prośbą”. Jeżeli popełnił gafę, to prosił Zarząd Powiatu, wskazany odcinek drogi w 2025 roku wziął 

pod uwagę, ponieważ jest on w złym stanie. Jeżeli chodzi o odpowiedzi na pozostałe wnioski, 

wskazano brak środków, co jest przykre. Dodał, że najłatwiej  tak odpowiedzieć. Następnie zapytał 
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o wydatki przedstawione w budżecie w punkcie Poprawa infrastruktury drogowej w powiecie, w 

którym wskazano kwotę 8 156 651,37 zł. Poprosił o wyjaśnienie jakie inwestycje będą realizowane.  

 

Pan Radny Krzysztof Babisz zapytał o wniosek, który złożył na posiedzeniu Komisji Oświaty, 

Sportu, Kultury i Promocji, w którym prosił o informacje dotyczące dofinansowania zakupu 

samochodu dla Klubu sportowego Suples. Zapytał jaka odpowiedź została udzielona. Dodał, że 

organizowany jest Turniej Ziemi Kraśnickiej w zapasach, w którym biorą udział zawodnicy z Polski 

jak również z zagranicy. Wyjaśnił, że zawody związane są z rewizytą, w związku z tym na pewno 

jest potrzebny samochód osobowy, dlatego Pan Radny chciałby dowiedzieć się jakie będą dalsze 

losy, czy to dofinansowanie zostanie udzielone, czy Powiat wystąpi do Miasta Kraśnik. Dodał, że 

na pewno wszyscy chcą aby żeby sport rozwijał się i żeby ta dyscyplina bardzo zasłużona dla 

Powiatu Kraśnickiego nadal była na wysokim poziomie. Z informacji, które Pan Radny posiada, 

obecny pojazd wymaga remontów i w niektórych wypadkach pod znakiem zapytania jest 

opłacalność jego remontu. Następnie poinformował, że jest mile zaskoczony, jeżeli chodzi o 

zadania, które zostały ujęte na oświatę, dotyczące remontów i inwestycji. Wyjaśnił, że jest ich 

bardzo dużo i życzyliby sobie, żeby wszystkie te zadania były zrealizowane. Dodał, że nie można 

tego powiedzieć o wnioskach, które przed zostały przedstawiane przez radnych i odpowiedź Pana 

Dyrektora, jeżeli chodzi o drogi. Poinformował, że w autopoprawce znajduje się 6 zadań, które 

przeczytała Pani Skarbnik, a w ogóle jeżeli chodzi o inwestycje ujętych jest 12 zadań. Zapytał, jakie 

przesłanki decydowały o wyborze dróg do realizacji, do modernizacji. Pan Radny przypomina sobie 

dyskusję, dotyczącą stanu dróg w Powiecie Kraśnickim.  Podczas dyskusji nana pytanie Pana 

Radnego udzielona została odpowiedź, że w budżecie na rok 2025 będą ujęte szczególnie te drogi, 

które są w bardzo złym stanie i wymagające modernizacji. W związku z tym zapytał ile procent 

dróg w stanie bardzo złym, zostało ujętych w raporcie. Zapytał o wysokość potrzebnych środków, 

żeby doprowadzić stan dróg do poziomu prawidłowego.   

  

Pan Radny Zbigniew Gawdzik poinformował, że przeanalizował starannie budżet i w związku z tym 

posiada parę pytań. Wyjaśnił, że wśród dochodów znajduje się kwota 7 500 000 zł z Polskiego Ładu. 

Zapytał, czy są to pieniądze adresowane na konkretne zadanie, czy tworzą łącznie dochody powiatu. 

Jeśli chodzi z kolei o wydatki, zapytał, czy t środki na promocję w wysokości 800 000 zł 

rzeczywiście aż takie są potrzebne w sytuacji, gdy tylko 38 000 zł jest przewidziane na 

wynagrodzenie. Kolejne pytanie Pana Radnego dotyczy również wydatków i dotacji do szkół 

niepublicznych, która jest znaczna, bo w wysokości 6 859 000 zł. Zapytał, czy można powiedzieć, 

że szkoły niepubliczne, w 100% prawidłowo rozliczyły się z pobranych środków. Podkreślił, że jest 

to bardzo znaczna pozycja. Kolejna uwaga dotyczyła procedury już uchwalania budżetu, wniosków 

radnych i odpowiedzi Zarządu Powiatu. Pan Radny uważa, że można było usprawnić procedurę i 

wprowadzić na wniosek radnych odpowiedź A- pod warunkiem współdziałania z gminą, odpowiedź 

B- pozyskanie środków zewnętrznych i czytany jest wniosek radnego i odpowiedź A, albo 

odpowiedź B, albo obie razem i byłoby również od razu sporo szybciej.  

Pan Michał Kondracki Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku udzielił 

odpowiedzi na pytanie zadane przez Pana Radnego Stefana Stachulę. Wyjaśnił, że inwestycja, która 

tak enigmatycznie się nazywa Poprawa infrastruktury drogowej w Powiecie Kraśnickim, jest to 

inwestycja, która jest realizowana ze środków Polskiego Ładu. To był ostatni nabór zeszłoroczny. 

Jest ona w trakcie realizacji i dotyczy trzech gmin. Gmina Szastarka to przebudowa dróg 2738L, 

2740L w miejscowościach Blinów, Polichna oraz 2715L, czyli drogi powiatowej, o której Pan 

Dyrektor wspominał przy wnioskach dotyczących dróg w miejscowościach Salomin oraz  

Agatówka. Realizowana jest droga zarówno na terenie Gminy Gościeradów, w miejscowości 

Salomin, jak też na terenie Gminy Trzydnik Duży. Są to duże inwestycje drogowe, w trakcie 

realizacji i środki są duże, dosyć wysokie dofinansowania procentowo. Jeżeli chodzi tutaj o 
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odpowiedź na pytania zadane przez Pana Radnego Krzysztofa Babisza wyjaśnił, że w budżecie 

znalazły się drogi, które tak naprawdę są kontynuacjami inwestycji z roku bieżącego te, które są 

rozpoczęte, plus te, które są planowane w zakresie złożonych wniosków do Wojewody Lubelskiego, 

do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Przypomniał, że zostały złożone dwa wnioski, które 

czekają na rozpatrzenie. Pan Dyrektor liczy na to, że uzyskają dofinansowanie i będą realizowane w 

2025 roku. Jeśli chodzi o tę większą liczbę drobniejszych inwestycji, dotyczą głównie dokumentacji 

projektowych, które są kontynuowane i które będą płacone w 2025 roku.  

Pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki udzielił odpowiedzi na pytanie zadane przez Pana 

Radnego Krzysztofa Babisza, dotyczące pisma Klubu zapaśniczego Suples, które dotyczyło zakupu 

nowego samochodu dla klubu. Wyjaśnił, że odpowiedź na to pismo została udzielona. Z punktu 

widzenia prawnego Powiat Kraśnicki nie posiada prawnej możliwości wsparcia tego zakupu. 

Niemniej jednak Zarząd Powiatu zauważa potrzebę wspierania klubów, wspierania bieżącej 

działalności. Dostrzega również sukcesy kraśnickich zapaśników nie tylko na arenie krajowej, ale 

również na arenie międzynarodowej. Te osiągnięcia są naprawdę bardzo imponujące. W miarę 

możliwości działalność klubu będzie wspierana.  

Pani Skarbnik Iwona Szymańska poinformowała, że jeżeli chodzi o pytanie dotyczące środków z 

Polskiego Ładu po stronie dochodów. Wyjaśniła, że zostały ujęte środki na realizację inwestycji i 

poprawa infrastruktury w kwocie 7 552 000 zł. Ponadto z Polskiego Ładu zostały ujęte środki na 

rozbudowę Zespołu Szkół nr 1 w wysokości 6 202 450 zł. Jeżeli chodzi natomiast o wydatki 

dotyczące promocji, te wydatki są niższe niż założone w roku 2024, ponieważ w 2025 założono 

800 000zł, natomiast w roku 2024 zaplanowana była kwota około 1 000 000 zł. Dodał, że 

wynagrodzenia to mała pozycja, głównie są to wydatki statutowe, ponieważ realizacja wszystkich 

imprez jest wydatkiem statutowym. Jeżeli chodzi o szkoły niepubliczne i dotacje dla szkół 

niepublicznych, o ich finansowanie, informacji udzieli Pani Kierownik Wydziału Oświaty i Sportu. 

Pan Wicestarosta poinformował, że środki, o których mowa, które zostały pozyskane w ramach 

Polskiego Ładu, są to 

środki z naboru w ramach VIII edycji Polskiego Ładu, które zostały przyznane w październiku 

2023 roku. Dodał, że z uwagi na okres realizacji znajdują się jeszcze w budżecie, ale w roku 2024 

żadnego kolejnego naboru na Polski Ład nie było.  

f) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że autopoprawki zostały udostępnione w systemie eSesja, 

następnie poddał pod głosowanie zatwierdzenie autopoprawki nr 1 „Zwiększenie dochodów 

majątkowych o kwotę 790 514,34 zł, zwiększenie przychodów z tyt. wolnych środków o kwotę 

91 697,46 zł oraz wydatków majątkowych o kwotę 882 211,80 zł, projekt ” E-Geodezja II – 

Uzupełnienie cyfrowego zasobu geodezyjnego województwa lubelskiego”.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie autopoprawki nr 1.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Marek Kołtun, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, 

Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Edyta Dudzińska, Zbigniew Gawdzik, Damian Kowalski, Mariusz Socha, Stefan Stachula 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Lenart, Karol Rychlewski 

Przy 14 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 5 głosach „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku zatwierdziła autopoprawkę nr 1 do projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie autopoprawki nr 2: „Zwiększenie 

wydatków majątkowych  o kwotę 154 124,78 zł, zadanie „Przebudowa drogi 2250L Majdan 

Radliński – Popkowice” oraz zwiększenie przychodów z tyt. wolnych środków o kwotę 154 124,78 

zł”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie autopoprawki nr 2.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz 

Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Edyta Dudzińska, Mariusz Socha, Stefan Stachula 

BRAK GŁOSU (1) 

Karol Rychlewski 

 

Przy 14 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku zatwierdziła autopoprawkę nr 2 do projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie autopoprawki nr 3: „Zwiększenie  

wydatków majątkowych o kwotę 290 122,67 zł, zadanie „Przebudowa drogi 2644L Bliskowice – 

Księżomierz” oraz zwiększenie przychodów z tyt. wolnych środków o kwotę 290 122,67 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie autopoprawki nr 3.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew 

Dżugaj, Henryk Flis, Marek Kołtun, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Gawdzik, Damian Kowalski, Mariusz Socha 

BRAK GŁOSU (1) 

Karol Rychlewski 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku zatwierdziła autopoprawkę nr 3 do projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie autopoprawki nr 4: „Zwiększenie  

wydatków majątkowych o kwotę 150 000,00 zł, zadanie „Przebudowa drogi 2706L w gm. 

Gościeradów, dokumentacja projektowa” oraz przychodów z tyt. wolnych środków o kwotę 

150 000,00 zł”. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie autopoprawki nr 4.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew 

Dżugaj, Henryk Flis, Marek Kołtun, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Gawdzik, Damian Kowalski, Mariusz Socha 

BRAK GŁOSU (1) 

Karol Rychlewski 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku zatwierdziła autopoprawkę nr 4 do projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie autopoprawki nr 5: „Zwiększenie 

wydatków majątkowych o kwotę 75 000,00 zł, zadanie „Przebudowa drogi 2735L w gm. 

Zakrzówek, dokumentacja projektowa” oraz przychodów z tyt. wolnych środków o kwotę 75 

000,00 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie autopoprawki nr 5.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Marek Kołtun, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, 

Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
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Edyta Dudzińska, Zbigniew Gawdzik, Damian Kowalski, Agnieszka Lenart, Mariusz Socha, Stefan 

Stachula 

BRAK GŁOSU (1) 

Karol Rychlewski 

 

Przy 14 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 6 głosach „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku zatwierdziła autopoprawkę nr 5 do projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie autopoprawki nr 6: „Zwiększenie  

wydatków majątkowych o kwotę 100 000,00 zł, zadanie „Przebudowa drogi 2720L Kraśnik-

Owczarnia – Rzeczyca Ziemiańska” oraz przychodów z tyt. wolnych środków   o kwotę 100 000,00 

zł”. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie autopoprawki nr 6.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew 

Dżugaj, Henryk Flis, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Zbigniew Gawdzik, Agnieszka Lenart, Mariusz Socha, Stefan Stachula 

BRAK GŁOSU (1) 

Karol Rychlewski 

 

Przy 16 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 4 głosach „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku zatwierdziła autopoprawkę nr 6 do projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie autopoprawki nr 7: „Zwiększenie 

wydatków majątkowych o kwotę 150 000,00 zł, zadanie „Przebudowa drogi 2702L w gm. 

Dzierzkowice, dokumentacja projektowa” oraz zwiększenie przychodów z tyt. wolnych środków o 

kwotę 150 000,00 zł”. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie autopoprawki nr 7.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew 

Dżugaj, Henryk Flis, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Gawdzik, Agnieszka Lenart, Mariusz Socha 

BRAK GŁOSU (1) 

Karol Rychlewski 
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Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku zatwierdziła autopoprawkę nr 7 do projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

g)   głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały budżetowej na rok 2025.  

 

Głosowano w sprawie: 
głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Marek Kołtun, 

Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, Michał Stawiarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Krzysztof Babisz, Edyta Dudzińska, Zbigniew Gawdzik, Damian Kowalski, Agnieszka Lenart, 

Karol Rychlewski, Mariusz Socha, Stefan Stachula, Józef Wojtaszek 

 

Przy 12 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 9 głosach „wstrzymuje się” Rada Powiatu w 

Kraśniku uchwaliła uchwałę budżetową na rok 2025.  

 

Punkt 6. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt wieloletniej prognozy finansowej na 2025 rok 

został udostępniony w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Iwonę Szymańska Skarbnika 

Powiatu o jego przedstawienie.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że 

 

w projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2035 w roku 2025 

zostały ujęte dochody, wydatki, przychody i rozchody zgodnie z projektem uchwały budżetowej na 

rok 2025. Natomiast w latach 2026-2035 przyjęto wzrost dochodów i wydatków w poszczególnych 

latach. W załączniku numer 2 do uchwały zostały ujęte przedsięwzięcia, które będą realizowane do 

roku 2027. Wyjaśniła, że Zarząd Powiatu wnosi dwie autopoprawki w związku z tym, że zostały 

one również wniesione do uchwały budżetowej. Pierwsza z nich dotyczy zwiększenia dochodów 

majątkowych o kwotę 790 514,34 zł, przychodów z tytułu wolnych środków, zwiększenie o kwotę 

1 10 944,91 zł oraz wydatków majątkowych, zwiększenie o kwotę 1 801 459,25 zł, zgodnie z 

ujętymi autopoprawkami w uchwale budżetowej. Druga autopoprawka dotyczy załącznika nr 2, 

wykaz przedsięwzięć. Wyjaśniła, że zwiększony został limit wydatków w roku 2025 na zadaniu e-

Geodezja II, uzupełnienie cyfrowego zasobu geodezyjnego województwa lubelskiego, kwota 882 

211,80 zł. Dodała, że zadanie to nie będzie zrealizowane w roku 2024 i stąd zwiększenie.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt wieloletniej prognozy finansowej, stanowiący 

integralną część budżetu, był opiniowany przez wszystkie komisje stałe Rady Powiatu, które 

wydały pozytywną opinię. Następnie poprosił Pana Eugeniusza Pelaka Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie projektu wieloletniej prognozy 

finansowej wraz z poprawkami. 
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Pan Eugeniusz Pelak Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu wieloletniej prognozy finansowej wraz z 

autopoprawkami. 

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał Pana Radnego Karola Rychlewskiego, czy poprawnie działa 

system u Pana Radego na tablecie. 

 

Pan Radny Karol Rychlewski potwierdził.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest za 

zatwierdzeniem autopoprawki nr 1 do projektu wieloletniej prognozy finansowej: „W załączniku Nr 

1”Prognoza kwoty długu” dochody budżetu powiatu w 2025 roku zostały zwiększone o kwotę  790 

514,34 zł do kwoty 215 025 416,74 zł, w tym dochody bieżące nie uległy zmianie i wynoszą 

187 739 952,14 zł, dochody majątkowe zwiększyły się  o kwotę 790 514,34 zł i wynoszą 

27 285 464,60 zł. Wydatki budżetu powiatu w 2025 roku zostały zwiększone o kwotę 1 801 459,25 

zł, do kwoty 223 984 425,73 zł, w tym wydatki bieżące nie uległy zmianie i wynoszą 

182 298 666,45 zł, wydatki majątkowe zwiększyły się o kwotę 1 801 459,25 zł i wynoszą 

41 685 759,28 zł. Przychody budżetu powiatu w 2025  roku zwiększyły o kwotę 1 010 944,91 zł do 

kwoty 14 000 944,91 zł. Rozchody budżetu powiatu w 2025 roku nie uległy zmianie i wynoszą 

5 041 935,92 zł.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie autopoprawki nr 1 .  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Babisz, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, 

Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Damian Kowalski, Agnieszka Lenart, Karol Rychlewski, Stefan Stachula 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Cieśla 

 

Przy 16 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 4 głosach „wstrzymuje się” Rada Powiatu 

zatwierdziła autopoprawkę nr 1 do projektu wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za zatwierdzeniem autopoprawki nr 1 do projektu 

wieloletniej prognozy finansowej: „W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć” zwiększony został 

limit wydatków w 2025 roku na zadaniu „E-Geodezja II – Uzupełnienie cyfrowego zasobu 

geodezyjnego województwa lubelskiego” o kwotę 882 211,80 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie autopoprawki nr 2 .  
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Wyniki głosowania 

ZA : 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew 

Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, 

Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Michał 

Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Damian Kowalski, Karol Rychlewski, Stefan Stachula 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuje się” Rada Powiatu 

zatwierdziła autopoprawkę nr 2 do projektu wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej wraz z autopoprawkami. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, 

Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Krzysztof Babisz, Damian Kowalski, Agnieszka Lenart, Karol Rychlewski, Stefan Stachula 

Przy 16 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 5 głosach „wstrzymuje się” Rada Powiatu podjęła 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawkami.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał. 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024 został udostępniony w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Iwonę 

Szymańska Skarbnika Powiatu o jego przedstawienie.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że dochody budżetu powiatu  zwiększają się o kwotę 1 269 853,96 

zł  i wynoszą 202 427 741,80 zł, w tym dochody bieżące wynoszą 179 840 367,38 zł, dochody 

majątkowe  wynoszą 22 587 374,42 zł. Wyjaśniła, że wydatki budżetu powiatu zmniejszają się o 

kwotę 4 439 734,37 zł  i wynoszą 211 138 605,48 zł, w tym wydatki bieżące wynoszą 

177 912 814,30 zł, wydatki majątkowe wynoszą 33 225 791,18 zł. Przychody  budżetu powiatu z 
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tyt. wolnych środków oraz niewykorzystanych na rachunku bieżącym zostały zmniejszone o kwotę 

5 709 588,33 zł. 

Następnie poinformowała, że jeżeli chodzi o dochody: 

➢ Dział 600 – Transport i łączność, Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe, 

zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 287 500,00 zł, środki z gmin.   

➢ Dział 710 – Działalność usługowa, Rozdział 71012 – Zadania z zakresu geodezji i 

kartografii, zmniejszenie dochodów majątkowych o kwotę 790 514, 34 zł, środki dot. 

projektu „E-geodezja” 

➢ Dział 756 – Dochody od osób prawnych, osób fizycznych i innych jednostek 

niep.osob.prawnej, Rozdział 75622 – Udziały powiatów w podatkach stanowiących dochód 

budżetu państwa, zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 1 985 457,00 zł.   

➢ Dział 758 – Różne rozliczenia, Rozdział 75802 – Uzupełnienie subwencji ogólnej dla jst, 

zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 2 014 543,00 zł.   

➢ Dział 801 – Oświata i wychowanie Rozdział 80115 – Technika, zwiększenie dochodów 

bieżących o kwotę 229 287, 85 zł, środki z Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji.   

➢ Dział 801 – Oświata i wychowanie Rozdział 80120 – Licea ogólnokształcące, zmniejszenie 

dochodów majątkowych o kwotę 2 040 000, 00 zł, środki Rządowego Funduszu Polski Ład.   

➢ Dział 852 – Pomoc Społeczna, Rozdział 85220 – Jednostki specjalistycznego poradnictwa, 

mieszkania chronione i ośrodki interwencji kryzysowej, zwiększenie dochodów bieżących               

o kwotę 11 035,00 zł.   

➢ Dział 855 – Rodzina, Rozdział 85504 – Wspieranie rodziny, zwiększenie dochodów 

bieżących o kwotę 94 260,00 zł, środki z Funduszu Pracy.   

 

Następnie przedstawiła wydatki:                  

➢ Dział 600 – Transport i łączność, Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe, 

zmniejszenie wydatków majątkowych  o kwotę 575 000,00 zł: 

-   Przebudowa drogi powiatowej nr 2706 L w gm. Gościeradów, dokumentacja projektowa, 

zmniejszenie o kwotę 150 000,00 zł 

-  Przebudowa drogi powiatowej nr 2753 L w gm. Zakrzówek, dokumentacja projektowa, 

zmniejszenie o kwotę 75 000,00 zł 

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2720L Kraśnik-Owczarnia-Rzeczyca Ziemiańska, 

zmniejszenie o kwotę 200 000,00 zł, zmniejszenie o kwotę 200 000,00 zł 

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2702 L w gm. Dzierzkowice, dokumentacja projektowa, 

zmniejszenie o kwotę 150 000,00 zł 

➢ Dział 710 – Działalność usługowa, Rozdział 71012 – Zadania z zakresu geodezji i 

kartografii, zmniejszenie wydatków  majątkowych o kwotę 882 211,80 zł, projekt „E-

geodezja II”  

➢ Dział 750 – Administracja Publiczna, Rozdział 75020 – Starostwa Powiatowe, zmniejszenie 

wydatków  bieżących o kwotę 15 814,00 zł, z przeznaczeniem na wydatki bieżące w 

rozdziale 85333 – Powiatowe urzędy Pracy.  

➢ Dział 801 – Oświata i wychowanie, Rozdział 80120 – Licea Ogólnokształcące, zmniejszenie 

wydatków  majątkowych o kwotę 3 152 500,00 zł, zadanie „Rozbudowa i przebudowa 

budynku Zespołu Szkół nr 1 w Kraśniku” oraz zwiększenie wydatków bieżących                         

o  11 396,98 zł, projekt „Nowe umiejętności szansą na przyszłość’ 

➢ Dział 852 – Pomoc Społeczna, Rozdział 85220 – Jednostki specjalistycznego poradnictwa, 

mieszkania chronione i ośrodki interwencji kryzysowej, zwiększenie wydatków bieżących                

o kwotę 11 035,00 zł, projekt „Rozwój Ośrodka Interwencji Kryzysowej” 
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➢ Dział 855 – Rodzina, Rozdział 85504 – Wspieranie rodziny, zwiększenie wydatków  

bieżących o kwotę 94 260,00 zł, rządowy program wsparcia powiatu w organizacji i 

tworzeniu rodzinnych form pieczy zastępczej.  

➢ Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, Rozdział 90019 – Wpływy                       

i wydatki związane z gromadzeniem opłat i kar za korzystanie ze środowiska, zmniejszenie 

wydatków  bieżących o kwotę 5 000,00  zł, z przeznaczeniem na zadanie „Zakup sprzętu na 

potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych”. 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024: 

➢ Zwiększenie dochodów w dziale 758 – Różne rozliczenia (odsetki bankowe dot. Funduszu 

Pomocy)  o kwotę 54,45 zł oraz wydatków w rozdziale 80120 – Licea ogólnokształcące, 

zadania oświatowe dot. pomocy obywatelom Ukrainy. 

➢ Zwiększenie dochodów w dziale 758 – Różne rozliczenia, część oświatowa subwencji 

ogólnej o  kwotę 53 231, 00 zł oraz  wydatków w rozdziale 75818 – Rezerwy ogólne i 

celowe – rezerwa oświatowa. 

➢ Zwiększenie dochodów i wydatków własnych jednostek budżetowych w Zespole Szkół Nr 2 

o kwotę 30 000,00 zł. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024 zajmowała się Komisja Budżetowa, następnie poprosił Pana 

Eugeniusza Pelaka Przewodniczącego Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii Komisji.  

 

Pan Eugeniusz Pelak Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 wraz z 

autopoprawkami. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik poinformował, że zdaje sobie sprawę, że zmiany w budżecie na 2024 

rok są zmianami, które pozwalają czyścić przedpole, żeby później  ładnie wyglądało wykonanie, 

jeśli chodzi o procenty. Następnie zwrócił uwagę na dość duże zmniejszenie, bo łącznie na drogach 

o 1 150 000 zł. Pocieszające jest to, że  główne przeznaczenie to cele projektowe. Zauważył 

również, że w dwóch pozycjach, jeśli chodzi o dochody, Pani Skarbnik zapisała 4 000 000 zł z tzw. 

rządowej kroplówki, zapytał w aspekcie tego, o czym była mowa wcześniejszej na posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i promocji. Zapytał z uwagi na to, że jest to ostatnia sesja w 2024 

roku, podczas której porządkowany jest budżet, a groziły bardzo duże braki, jeśli chodzi o oświatę, 

jak na ten moment wygląda sytuacja, czy składniki w postaci ZUS-u podatków, czy wszystko za 

2024 rok zostanie odprowadzone.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że jeżeli chodzi o zmiany w drogach, wyjaśniła, że są to inwestycje, 

które nie będą zrealizowane już w 2024 roku, ale będą zrealizowane w roku następnym. wydatki i 

dochody z gmin zostały zmniejszone, a będzie to realizowane i jest ujęte w budżecie na rok 2025, 

ponieważ Powiat nie zdążył zapłacić za te dokumentacje projektowe. Natomiast jeżeli chodzi o 

środki w wysokości 4 000 000 zł, zostały one ujęte po stronie dochodów, po stronie wydatków 

zostały zmniejszone wolne środki, ponieważ już wszystkie zadania oświatowe, kwoty zostały 

zaplanowane w prawidłowej wysokości i będą też zapłacone wszystkie składki ZUS, Urząd 

Skarbowy, także wszystkie płatności będą zrealizowane w 2024 roku.  
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Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew 

Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, Mariusz 

Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karol Rychlewski 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuje się” Rada Powiatu  

w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej został udostępniony w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Iwonę 

Szymańską Skarbnika Powiatu o jego przedstawienie.   

 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany dotyczą: 

Załącznika Nr 1 „Prognoza kwoty długu” i polegają na zwiększeniu kwoty dochodów w 2024 roku 

o kwotę 87 870,96 zł do kwoty 202 427 741,80 zł, w tym dochody bieżące zwiększyły się o kwotę 

4 157 385,30 zł  i wynoszą 179 840 367,38 zł. Dochody majątkowe zmniejszyły się o kwotę 4 069 

514,34 zł  i wynoszą 22 587 374,42 zł. Dodała, że wydatki  w roku 2024 zmniejszyły się o kwotę 

5 621 717,37 zł do kwoty 211 138 605,48 zł, w tym wydatki bieżące zmniejszyły się o kwotę 

65 505,57 zł i wynoszą 177 912 814,30 zł.  Wydatki majątkowe zmniejszyły się o kwotę 5 556   

211,80 zł i wynoszą  33 225 791,18 zł. Wyjaśniła, że jeżeli chodzi o przychody budżetu powiatu 

zmniejszyły się o kwotę 5 709 588,33 zł. Dochody i wydatki majątkowe w 2025 roku zwiększyły 

się o kwotę 2 830 514,34 zł. 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany dotyczą również Załącznika Nr 2 „Przedsięwzięcia” : 

➢ Zadanie  „Nowe umiejętności szansą na sukces”, zwiększenie limitu wydatków w roku 2024 

o kwotę 11 396,98 zł oraz zmniejszenie limitu roku  2025 o kwotę 11 396,98 zł  

➢ Zadanie  „Rozwój Ośrodka Interwencji Kryzysowej”, zwiększenie limitu wydatków                  

w roku 2024 roku o kwotę 11 035,00 zł. 

➢ Zadanie  „E-Geodezja II”, zmniejszenie limitu wydatków w roku 2024 o kwotę 882 211,80 

zł oraz zwiększenie limitu roku  2025 o kwotę 882 211,80 zł  
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➢ Zadanie „Rozbudowa i przebudowa budynku Zespołu Szkół Nr 1 w Kraśniku”, 

zmniejszenie limitu wydatków w roku 2024 o kwotę 3 152 500,00 zł oraz zwiększenie 

limitu roku  2025 o kwotę 2 590 301,57 zł  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew 

Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof Skórski, Mariusz 

Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karol Rychlewski 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.   

 

c) w sprawie powołania przedstawicieli Rady Powiatu w Kraśniku do Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Kraśniku. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli 

Rady Powiatu w Kraśniku do Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Kraśniku 

został udostępniony w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Katarzynę Wójtowicz Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kraśniku o jego przedstawienie.  

 

Pani Dyrektor poinformowała, że wnosi o przyjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawicieli 

Rady Powiatu w Kraśniku do Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Kraśniku. 

Wyjaśniła, że zgodnie z uchwałą Rady Powiatu w sprawie określenia trybu powoływania członków 

i trybu działania Powiatowej Rady, w skład Rady Powiatowej wchodzi dwóch przedstawicieli 

organu stanowiącego powiatu, czyli Rady Powiatu. Dodała, że w związku z upływem trzeciej 

kadencji, która trwała od 2022 roku do 2024 roku, zasadne jest powołanie przedstawiciela organu 

stanowiącego na czwartą kadencję, na czas od 2025 roku do 2027 roku.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projektem uchwały w sprawie powołania 

przedstawicieli Rady Powiatu w Kraśniku do Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

w Kraśniku zajmowała się Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i bezpieczeństwa Publicznego, 

następnie poprosił Pana Marka Kołtuna Przewodniczącego komisji o przedstawienie opinii. 
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Pan Marek Kołtun Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Publ8icznego poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 9 grudnia 2024 roku pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Powiatu w Kraśniku do 

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Kraśniku. 

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszaniu kandydatur do składu Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Kraśniku.    

 

Pan Radny Eugeniusz Pelak zaproponował kandydaturę Pana Radnego Michała Stawiarskiego oraz 

Pana Jacka Dubiela Przewodniczącego Rady Powiatu w Kraśniku.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy Pan Radny Michał Stawiarski wyraża zgodę na 

kandydowanie do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Kraśniku.    

 

Pan Radny Michał Stawiarski wyraził zgodę. 

 

Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady wyraził zgodę na kandydowanie do składu Powiatowej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego w Kraśniku.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Zapytał czy ktoś chciałby zgłosić inne kandydatury. 

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik poinformował, że nie może uwolnić się od przeświadczenia, że 

dzielenie się już było na spotkaniu opłatkowym. Pan Radny przed sesją informował, że koalicja 

rządząca jest reprezentowana przez dwóch Członków Zarządu w Radzie Pożytku Publicznego 

obecnie dodatkowo dwóch radnych. Sugerował, z grona opozycji do tego zacnego grona dopuścić. 

Dodał, że rachować potrafi, dlatego nie będzie wychodził przed szereg i zgłaszał z przedstawiciela 

ze strony opozycji. Dodał, że warto się podzielić nie tylko opłatkiem.  

 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady 

Powiatu w Kraśniku do Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Kraśniku. Następnie 

zapytał kto jest za podjęciem przedstawionego projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie powołania przedstawicieli Rady Powiatu w Kraśniku do Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Kraśniku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Marek Kołtun, 

Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Krzysztof Skórski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Krzysztof Babisz, Zbigniew Gawdzik, Damian Kowalski, Karol Rychlewski, Stefan Stachula, 

Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 
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NIEOBECNI (4) 

Edyta Dudzińska, Agnieszka Lenart, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 10 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 7 głosach „wstrzymuje się Rada Powiatu w 

Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie powołania przedstawicieli Rady Powiatu w Kraśniku do 

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Kraśniku.  

 

d) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI-176/2012 Rady Powiatu w Kraśniku  

z dnia 26 lipca 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Kraśnickiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI-

176/2012 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 26 lipca 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Kraśnickiego, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Powiat Kraśnicki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Pana Michała Kondrackiego Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Kraśniku o jego przedstawienie. 

 

Pan Michał Kondracki poinformował, że art.15 ust. 2 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 o publicznym 

transporcie zbiorowym nakłada na właściwy organ danej jednostki samorządu terytorialnego 

obowiązek określenia w drodze uchwały przystanków komunikacyjnych i dworców których 

właścicielem lub zarządzającym jest jednostka samorządu terytorialnego udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. W podjęciu 

uchwały zmieniającej poprzednią uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie powiatu, których właścicielem lub zarządzającym jest powiat kraśnicki oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków jest konieczne ze względu na dodanie 20 nowych 

przystanków komunikacyjnych przy drogach powiatowych powiatu kraśnickiego. Załącznik do 

uchwały został uaktualniony. Nowe przystanki zostały dodane na wnioski gminy Dzierzkowice, to 

jest przystanek przy drodze powiatowej 2639L w miejscowości Sosnowa Wola. Dwa przystanki 

przy drodze powiatowej 2701 w miejscowości Terpentyna w gminy Zakrzówek. Dwa przystanki 

przy drodze powiatowej 2731 w miejscowości Studzianki Kolonia. Dwa przystanki przy drodze 

powiatowej 2293 w miejscowości Zakrzówek. Przewoźnika prywatnego. Jeden przystanek przy 

drodze powiatowej 2726L nowo przebudowanej w miejscowości Wilkołaz Górny w kierunku 

Zakrzówka oraz dwa przystanki przy drodze powiatowej 2631 L w miejscowości Wierzbica 

Kolonia Gmina Urzędów. Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku ponadto przedkłada sześć 

przystanków na nowo przebudowanej drodze 2644 L oraz dwa przystanki na przebudowanej drodze 

2639L i dwa na 2731L. Podjęcie uchwały pozwoli nam na wydawanie jako organizatora 

publicznego transportu zbiorowego niezbędnych dokumentów operatorom i przewoźnikom. To jest 

uzgodnień i potwierdzeń zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, zaświadczeń na 

wykonywanie publicznego transportu zbiorowego oraz zezwoleń na wykonanie działalności w 

zakresie regularnego przewozu osób w krajowym transporcie drogowym.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXI-176/2012 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 26 lipca 2012 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Kraśnickiego, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 
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zajmowała się Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, następnie 

poprosił Pana Andrzeja Cieślę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Pan Radny Andrzej Cieśla Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i 

Rozwoju Gospodarczego poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXI-176/2012 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 26 lipca 2012 r. w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Kraśnickiego, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Stefan Stachula poinformował, że prosił w imieniu mieszkańców Gminy Annopol o 

przystanek na drodze przy SPZOZ w Kraśniku. Dodał, że posiada wiedzę, że jest to ulica miejska. 

Zapytał czy w tym względzie coś zostało uczynione.  

 

Pan Wicestarosta w odpowiedzi na pytanie zadane przez Pana Radnego Stefana Stachule wyjaśnił, 

że ta kwestia była wielokrotnie poruszana przez Pana Radnego. Wyjaśnił, że stosowny wniosek 

został złożony do Urzędu Miasta. Zarząd nad droga przy której miałby powstać przystanek leży w 

kompetencji miasta, w związku z czym stosowne pismo zostało skierowane do Pana Burmistrza 

Miasta Kraśnik. 

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXI-176/2012 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 26 lipca 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Kraśnickiego, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Powiat Kraśnicki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Głosowano w sprawie:  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI-176/2012 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 26 lipca 2012 r. w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Kraśnickiego, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Dudzińska, Agnieszka Lenart, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu  

w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI-176/2012 Rady Powiatu  
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w Kraśniku z dnia 26 lipca 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Kraśnickiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

 

a) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie powiatu kraśnickiego do uczestnictwa w projekcie 

pod nazwą „Nasza edukacja- Twoja satysfakcja” 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali przed sesją, jak 

również została on omówiony z punkcie 2. Uchwalenie porządku obrad przez Panią Agnieszkę 

Drozd Kierownika Wydziału Edukacji i Sportu. Wyjaśnił, że w dniu dzisiejszym Komisja Oświaty, 

Sportu, Kultury i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na przystąpienie powiatu kraśnickiego do uczestnictwa w projekcie pod nazwą „Nasza edukacja- 

Twoja satysfakcja”. Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest za 

podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie powiatu kraśnickiego do 

uczestnictwa w projekcie pod nazwą „Nasza edukacja- Twoja satysfakcja”. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do uczestnictwa w projekcie 

pn. ,,Nasza edukacja – Twoja satysfakcja”.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA : 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Dudzińska, Agnieszka Lenart, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głoso,w „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kraśnickiego do 

uczestnictwa w projekcie pn. ,,Nasza edukacja – Twoja satysfakcja”.  

 

Punkt 8. Zatwierdzenie planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu na 2025 rok. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że plany pracy Komisji zostały udostępnione w systemie 

eSesja, następnie wyjaśnił, że zgodnie z § 46 ust. 2 Statutu Powiatu Kraśnickiego Komisje stałe 

działają zgodnie z planem pracy zatwierdzonym przez Radę Powiatu. Dodał, że wszystkie Komisje 

opracowały plany pracy na posiedzeniach. Następnie zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do 

Planu pracy Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji. Wobec braku uwag zapytał kto jest za 

przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Zatwierdzenie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji na 2025 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Dudzińska, Agnieszka Lenart, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu w 

Kraśniku przyjęła plan pracy Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji. 

 

Pan Przewodniczący Rady czy ktoś chciałby wnieść uwagi do planu pracy Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska. Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem planu pracy 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2025 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Dudzińska, Agnieszka Lenart, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku przyjęła plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby wnieść uwagi do planu pracy Komisji 

Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego. Wobec braku uwag zapytał kto jest za 

przyjęciem planu pracy Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego.   

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie planu pracy Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego na 

2025 rok.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Dudzińska, Agnieszka Lenart, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu w 

Kraśniku przyjęła plan pracy Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego. 

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. Wobec braku uwag zapytał kto jest za 

przyjęciem planu pracy Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie planu pracy Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego na 2025 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Dudzińska, Agnieszka Lenart, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów wstrzymuję się Rada Powiatu w 

Kraśniku przyjęła plan pracy Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do planu pracy Komisji 

Budżetowej. Wobec braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji Budżetowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie planu pracy Komisji Budżetowej na 2025 rok.  

 

Wyniki głosowania: 



40 

 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Dudzińska, Agnieszka Lenart, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada Powiatu w 

Kraśniku przyjęła plan pracy Komisji Budżetowej. 

 

Punkt 9. Zatwierdzenie planu pracy Rady Powiatu w Kraśniku na 2025 rok. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt planu pracy Rady Powiatu w Kraśniku został 

udostępniony w systemie eSesja, następnie zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do planu pracy 

Rady Powiatu w Kraśniku. Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem planu pracy Rady 

Powiatu w Kraśniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie planu pracy Rady Powiatu w Kraśniku na 2025 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, 

Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia 

Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Dudzińska, Agnieszka Lenart, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu w 

Kraśniku przyjęła plan pracy Rady Powiatu w Kraśniku na 2025 rok. 

 

Punkt 10. Sprawy bieżące.   

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Pan Radny Stefan Stachula poinformował, że mieszkańcy Janiszowa w Gminy Annopol, Pan 

Radny Edward Koba dziękuję za pomoc w postaci wyrównania poboczy przy drodze biegnącej 

przez Janiszów, na odcinku 400 metrów, jak również za utwardzenie placu przy przystanku. 

Poprosił o zdjęcie pobocza, dzięki czemu droga zostałaby odkryta. Dodał, że największym wrogiem 

drogi jest woda zalegająca po opadach w okresie jesiennym. Następnie poinformował, że chciałby 
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otrzymać odpowiedź na zadane przez Pana Radnego pytanie dotyczące punktu poprawa 

infrastruktury drogowej, gdzie została ujęta kwota  8 000 000 zł. Poprosił o wskazanie na piśmie 

inwestycji na realizację których wskazana kwota ma zostać przeznaczona.  

 

Pan Radny Tadeusz Dziurda poinformował, że wszelkie podziękowania przyjmowane są z 

entuzjazmem. Wyjaśnił, że dalsze prace realizowane będą w okresie wiosennym, obecne warunki 

pogodowe nie pozwalają na kontynuację zadań.  

 

Pan Radny Eugeniusz Pelak poinformował, że radny Gminy Wilkołaz zgłaszał prośbę  dotyczącą 

montażu lustra tam przy zakręcie, przy dawnej mleczarni. Wyjaśnił, że rolnicy poruszający się 

ciągnikami z turem i mają problemy z wyjazdem z drogi.  

 

Punkt 11. Interpelacje i zapytania radnych.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Pan Radny Karol Rychlewski poinformował, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali piękne kartki 

świąteczne z życzeniami, które napłynęły z różnych stron. Jeszcze nie tak dawno mówiono o 

łamaniu się opłatkiem. Podczas spotkania opłatkowego składane były życzenia zdrowych i 

pięknych świąt. Zapytał czy Zarząd Powiatu w Kraśniku ma 

 

świadomość, że pracownicy Tsubaki Nakashima w Kraśniku otrzymują od wczoraj kartki, ale nie 

świąteczne, a z wypowiedzeniem umowy o pracę. Tych osób będzie kilkadziesiąt. Zapytał czy 

Zarząd Powiatu ma świadomość, że są zwolnienia pracowników przed świętami. Czy Zarząd 

Powiatu, jeśli wiedział o istniejącej sytuacji podejmował, jakieś działania, aby temu zapobiec. 

Zapytał także czy ewentualnie zarząd Powiatu zamierza, w jakiś sposób tym osobom pomóc. 

Wyjaśnił, że są to osoby również młode, które mają na utrzymaniu rodziny, którym po prostu 

wczoraj i dzisiaj i w kolejnych dniach załamie się świat. Dodał, że otrzymanie wypowiedzenia 

przed świętami jest naprawdę bardzo bolesną sprawą, której nikomu Pan Radny nie życzy. Jeżeli 

Zarząd Powiatu nie miał świadomości o sytuacji, w jakiej znaleźli się pracownicy tego zakładu 

prosił aby opracowany został jakiś plan pomocy tym osobom i ewentualnie zorganizowanie 

spotkania się z zarządem Tsubaki Nakashima, aby zapobiec jakimkolwiek zwolnieniom. 

 

Pan Rady Krzysztof Babisz poinformował, że odniesie się o odpowiedzi na interpelację, która złożył 

na poprzedniej sesji Rady Powiatu w Kraśniku. Wyjaśnił, że dotyczyła ona  

 

dodatków motywacyjnych i funkcyjnych dla dyrektorów placówek oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Kraśnicki. Wyjaśnił, że dochodziły do Pana Radnego informacje, że nie we 

wszystkich szkołach dodatki motywacyjne są równo rozdzielane. Wyjaśnił, że nie chodzi o to, żeby 

każdy nauczyciel dostał tą samą kwotę, a o to, żeby w każdej szkole kwota, która jest przewidziana, 

czyli 4% dodatków motywacyjnych, była rozdzielona przez dyrektorów między nauczycielami. 

Wyjaśnił, że w odpowiedzi na interpelacje te informacje  potwierdziły się. Nie we wszystkich 

szkołach faktycznie kwota ta, przeznaczona jest dodatki. Oczywiście jest informacja, że tworzony 

jest fundusz wynoszący 4%. Wyjaśnił, że informacja ta dotyczy Zespołu Szkół w Annopolu i 

Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Urzędowie, gdzie te kwoty są 
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znacząco mniejsze, Można powiedzieć, że jest to jedna trzecia kwot, które są rozdzielone w innych 

szkołach. Pan Radny pytał czy przez Zarząd Powiatu, dyrektorów szkół została ustalona kwota 

umowna z tych 4 %. Czy rozdzielane je te 4%, czy 3%, czy 2%. Wyjaśnił, że otrzymał odpowiedź, 

że to jest ustalone na podstawie uchwały Rady Powiatu. Dodał, że intencją było pozyskanie 

informacji czy te różnice, które się potwierdziły są w jakiś sposób ustalane na spotkaniach, czy 

przez Zarząd Powiatu. Poinformował, ze druga kwestia dotyczy dodatków funkcyjnych i 

motywacyjnych dla dyrektorów, które są bardzo zróżnicowane. Następnie zwrócił uwagę, że  

Dyrektor Powiatowego Zespołu Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych w Kraśniku otrzymuje 

dodatek motywacyjny w granicach 50-60 zł miesięcznie. Zdaniem Pana Radnego lepszym 

rozwiązaniem byłoby lepszym rozwiązaniem byłoby w ogóle nie przyznanie dodatku w takiej 

kwocie. Pan Radny zastanawia się czy jest to nagroda czy może kara. Dodał, że składając 

interpelację chciał dowiedzieć się jakie dodatki otrzymują wicedyrektorzy w poszczególnych 

szkołach, biorąc pod uwagę liczbę oddziałów, liczbę dzieci, osiągnięcia, wyniki matury jak również  

egzaminów zawodowych. Dodał, że chciałby się spotkać z Zarządem Powiatu w celu poruszenia 

tematu dotyczącego dodatków funkcyjnych i motywacyjnych. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Pan Radny Krzysztof Babisz na pewno zna 

mechanizmy panujące w oświacie zwłaszcza, że przez długi czas pracował na stanowisku 

Kierownika Wydziału Oświaty w Urzędzie Miasta Kraśnik.  

 

Pan Starosta wyjaśnił, że zaproponowane zostało spotkanie, podczas którego zostaną wyjaśnione 

wątpliwości. Dodał, że od 1 października dodatki zostały zwiększone o wartość wyższą niż wynosi 

inflacja. Wyjaśnił, że można powiedzieć, że była kontynuacja poprzedniej polityki jeżeli chodzi o 

dodatek motywacyjny.  

Punkt 12. Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący Rady  poinformował, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan 

Przewodniczący Rady o godzinie 12.30 zamknął posiedzenie VIII sesji Rady Powiatu  

w Kraśniku VII kadencji w dniu  18 grudnia 2024 r. 

 

 

Protokołowała                                                                        Przewodniczący Rady Powiatu 

Dorota Huber        Jacek Dubiel 

 


